
Åpning av årsmøtet ved leder i Norsk Lundehund Klubb

1. Rask brukergjennomgang av verktøyet for digitale møter, registrering 
og godkjenning av stemmeberettigede

2. Oppnevning av møteleder, referent og to representanter til å 
undertegne protokollen fra møtet

3. Godkjenning av innkalling, saksliste og observatører med rett til å 
være til stede

4. Årsmelding 2024

5. Regnskap 2024 med revisors beretning

6. Kontingenten, revidert budsjett 2025 og budsjettforslag 2026

7. Saker innkommet til årsmøtet
• Saker fra styret
• Saker fra medlemmer 

8. Valg
• Kandidater svarer på spørsmål fra årsmøtedeltakerne (se 

presentasjon av kandidater i møtepapirene)
• Valget gjennomføres

9. Avslutning

Dagsorden
Årsmøte i Norsk Lundehund Klubb

tirsdag 29. april 2025 kl. 18:00

Informasjon om å avgi stemme på saker på årsmøtet 2025 ved å gi fullmakt 
finner du under pkt 7. i disse sakspapirene.

Informasjon om forhåndsstemming på kandidater til valg på årsmøtet 2025 
finner du under pkt. 8 i disse sakspapirene. 
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Digitalt årsmøte 2025 i Norsk Lundehund Klubb
Styret i Norsk Lundehund Klubb har vedtatt  å holde årsmøte 
i 2025 som digitalt møte. Klubben har gode  erfaringer fra 
tidligere digitale årsmøter: den digitale kompetansen blant 
medlemmene er gjennomgående høy.  I tillegg er gjennom-
føring av årsmøtet som digitalt møte demokratisk siden alle 
med lemmene har mulighet til å delta fra hele landet og vil 
være økonomisk besparende for med lemmene som slipper 
å reise langt for å delta. Dette vurderes som veldig viktig for 
medlemmene og vil samtidig virke til å sikre bred oppslut-
ning om klubbens årsmøte.

Årsmøtet gjennomføres 29. april 2025 fra kl 18:00. Den 
digitale tjenesten er bestilt og leveres av samme leverandør 
som tidligere (SmartDialog AS). Møtet vil bli gjennomført 
som et Teamsmøte med eget tilleggsprogram (Smartvote) 
som brukes til å avgi stemmer på saker og valg. Dette pro-
grammet benyttes også til å melde seg til innlegg, replikk 
og eventuelle endringsforslag (ved innkomne forslag). 
 Informasjon om praktisk bruk av den digitale løsningen 
vil bli gjennomgått som første sakspunkt ved oppstart av 
 årsmøtet.

Det vil også i år bli digital påmelding til møtet. Alle regis-
trerte medlemmer i Norsk Lundehund Klubb innen 6 uker 
før møtedato kan delta på det digitale årsmøtet. For å delta 

må du melde deg på til møtet på eget digitalt skjema. Infor-
masjon sammen med lenke til påmeldingsskjema til møtet 
legges ut  på klubbens Facebooksider og nettsider www.
lundehund.no.

Dersom du ikke kan eller ikke ønsker å delta digitalt, kan du 
sende inn din forhåndsstemme til valget og ellers gi fullmakt 
til saker til en møtedeltaker på vanlig måte. Nærmere om 
framgangsmåten er beskrevet andre steder i sakspapirene og 
på klubbens nettsider.

Alle møtepapirer og løpende informasjon vil bli lagt ut på 
klubbens nettsider lundehund.no med lenker fra klubbens 
facebookside.  

• For spørsmål om møtet, ta kontakt med styret på e-post 
styret@lundehund.no, gjerne i god tid før møtet.

• For spørsmål om valget, ta kontakt med valgkomiteen 
på e-post valgkomite@lundehund.no, gjerne i god tid 
før møtet.

• For spørsmål om møtetekniske forhold, ta kontakt med 
medlemstjenesten på e-post medlem@lundehund.no

Noen hovedpunkter og datoer

• Alle årsmøtepapirer vil som vanlig være tilgjengelig i medlemsbladet Lundehund- nytt. De vil 
også være tilgjengelig digitalt på klubbens nettsider Lundehund.no, og sendes ut med e-post 
til alle husstandsmedlemmer med registrert epostadresse.

• Påmelding til årsmøtet sendes digitalt på eget skjema. Lenken til skjema offentliggjøres i god 
tid før møtet på klubbens Facebookside og hjemmesiden lundehund.no. Påmelding må være 
mottatt hos teknisk leverandør (SmartDialog) innen Søndag 27. april 2025 kl 24:00. 

• Forhåndsstemmer sendes også digitalt på eget skjema. Lenke til skjema for 
forhåndsstemming offentliggjøres i god tid før møtet på klubbens Facebookside og 
hjemmesiden lundehund.no. Påmelding må være mottatt hos teknisk leverandør 
(SmartDialog) innen tirsdag 15. april 2025 kl 24:00. 

• Fullmakter til møtedeltakere for avstemming på saker på årsmøtet (en -1- fullmakt per 
møtedeltaker) sendes med e-post til klubbens Medlemstjenester på e-postadressen medlem@
lundehund.no innen søndag 27. april 2025. 

• Det digitale årsmøtet vil bli avholdt tirsdag 29. april 2025 fra kl 18:00 som tidligere 
 annonsert.

http://styret@lundehund.no
http://valgkomite@lundehund.no
mailto:medlem%40lundehund.no?subject=
mailto:medlem%40lundehund.no?subject=
mailto:medlem%40lundehund.no?subject=
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ÅRSMELDING
Norsk Lundehund Klubb

1. januar 2024 - 31. desember 2024

STYRETS SAMMENSETNING FRA 01.01.24 TIL OG MED 31.12.24

Styrets sammensetning fra 01.01.24 til og med 31.12.24
Leder: Hilde Birgitte Berg Altø fra 18.04.23 for to år
Nestleder: Iren Storli fra 18.04.23 for to år (ikke på valg)
Styremedlem: Karen Elise Dahlmo fra 18.04.23 til 17.04.24
Styremedlem: Alexander H. Eriksen fra 18.04.23 for to år 
Styremedlem: Anette Vabø-Andersen fra 18.04.23 frem til 02.02.24
Styremedlem: Anita Lund fra 02.02.24, valgt inn for to år fra 17.04.24 (ikke på valg)
Styremedlem:  Anne Guntvedt fra 17.04.24 for ett år

1.varamedlem i styret Anita Lund fra 18.04.23 til 02.02.24
1.varamedlem i styret: Merete Evenseth fra 17.04.24 valgt for ett år
1. varamedlem i styret Karen Elise Dahlmo fra 17.04.24 valgt for ett år

 
Valgresultat ellers:
Revisor Ingrid Wolff fra 18.04.23 for to år
Vararevisor: Mona Hol (til og med 18.04.24), Gunn Laila Zahl Johansen (fra 18.04.24 for 1 år)

 
Valgkomité:
Geir Morten Jansberg konstituert som leder fra 18.04.2023
Ingvild Høvik Kiland
Tor-Arne Helle
Varamedlem i valgkomitéen: Dagrunn Mæhlen

STYRETS AKTIVITET I 2024
Styret har gjennom året jobbet jevnt og godt med gode disku-
sjoner og godt samarbeid. Både styremedlemmer og varaer er 
med på møtene, og ASU er innom fast på hvert møte hvor de 
informerer om deres arbeid.

Styret har i år hatt 10 ordinære styremøter via teams (et møte 
over to kvelder i august, samt forlengelse av fysisk møte 19. 
november på teams), samt et fysisk møte sammen med ASU og 
kasserer på Ersgård i Stjørdal den 8. - 10. november. Styret har i 
tillegg hatt flere ekstra møter grunnet innkomne B-saker. Styret 
har gjennom året behandlet 170 saker.  
Alle referat sendes ut til tillitspersoner, fylkeskontakter og ASU i 
tillegg til at de legges ut på nettsiden lundehund.no. 

Hjemmesiden lå nede i mange måneder, men gikk online i ny 
drakt den 18. mars.  Hjemmesiden er fortsatt under utvikling og 
oppdateres kontinuerlig. På nettsiden er også Lundebua opera-
tiv med masse spennende varer, og enkel betalingsløsning. 

Klubben fikk ny kasserer, Elin Mariboe den 8. februar. 
Årsmøte 17. april ble gjennomført på Teams med støtte fra 

SmartDialog as som vi har gjort de siste årene, og dette forløp 
greit. Det var 71 deltagende og stemmeberettigede som deltok.  

Styremedlem Anne Guntvedt deltok på vegne av NLK på NKKs 
RS den 15. - 16. juni.

Det ble arrangert Lundehunddager på Værøy i Lofoten 11. - 14. 
juli med fantastiske rammer og værforhold. Dette ble et flott ar-
rangement med blant annet paradetog gjennom bygda, boklan-
sering av Den nye lundehundboka, avduking av Vandrekassen, 
to eksteriørutstillinger, felles grilling i midnattssol samt fellestur 
til Måstad. 
Stor takk til arrangementskomiteen! 

Det ble også via telefon delt ut hederspris til Nils-Kristian El-
lingsen for hans årelange innsats og omsorg for omplasserings-
hunder. Prisen ble overrakt fysisk på Røst av leder Hilde etter 
dagene på Værøy.

Dessverre ser vi i ettertid at inntektene ble langt lavere enn 
utgiftene, og styret vurderer derfor om det til neste gang (2028) 
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vil være mer hensiktsmessig å gjennomføre dagene på et annet 
sted i Nordland fylke, både av økonomiske og logistikkmessige 
årsaker. 

Styret hadde den 16. september Teamsmøte med treffkomiteen 
for neste års Lundehunddager som skal finne sted på Voss, og 
de var allerede kommet godt i gang. Mange hadde meldt sin 
interesse for å være med i komiteen. Det setter vi stor pris på. 
Leder Hilde hadde også et møte med komiteen 26. november, 
og fikk oppdatert info og hvor langt de er kommet.

Klubben hadde stand på Oslo Dog Show 20. - 22. september. 
Leder for den var styremedlem Anne Guntvedt. De ble en god 
gjeng og hadde en fin stand. Dessverre viste det seg å være en 
del skjulte kostnader forbundet med dette arrangementet, og 
det er derfor bestemt å ikke delta på Oslo Dog Show i 2025.

Møte i Nordisk Lundehund Union (NLU) ble gjennomført 
1. - 3.november, og i år var det Danmark som var vert for det 
nordiske møtet, som fant sted i København. Leder Hilde Birgitte 
Berg Altø reiste fra styret, Ingvild Espelien og Lille Wagtskjold 
reiste fra ASU.

Det har blitt innmønstret 3 hunder i krysningsprosjektet i 
2024: NO 40261/23 (X3) Teddy B3 (eiere Berit Liland & Espen 
 Jørgensen), NO 31454/23 (X3) Felix junior Nilasson B3 (eier Mai 
Britt Iversen)  og NO 31456/23 (X3) Torneroses Nilasdatter B3 
(eier Siri Urdal) som ble første tispe mønstret inn i prosjektet. Vi 
gratulerer eierne.

Det har i år blitt arrangert 3 samlinger med «Sammen for flere 
lundehunder». Den første på Biri, Innlandet 9. mars, så på Øy-
sand Camping i Trøndelag den 20. april og Drevja i Nordland 
28. september.  Det har som tidligere vært en stor suksess med 
godt oppmøte, og en fin arena hvor lundehundeiere møtes for å 
knytte kjennskap og dele erfaringer om avl på lundehund. Til-
bakemeldingene fra disse samlingene har vært gode.  

Gaver klubben har gitt i årsmeldingsåret
• Kalendere gitt til våre anonyme givere.
• Oppmerksomhet til 60-årsjubilantene Marc Daverdin og 

Geir Morten Jansberg.
• Håndlaget lysestake til utstillingskomite for Osen 2023 og 

for Værøy 2024.

• Jon Dahmo fikk en lysestake for jobben med Vandre-
kassen.

• Jon Wagtskjold fikk en lysestake for den utrettelig  jobben 
som gjøres gjennom året for alle digitale og tekniske 
 arbeider etc.

• Blomsterhilsen til Hanna Gautun ifm sykdom.
• Magnorglass til de tre vinnerne i Årets Utstillingshund: 

Tispeklasse, hannhundklasse, valp, junior og veteran. 
 Magnorglass til de tre vinnerne i Årets Aktivitetshund.

• CK glass fra Magnor på Spesialutstillingen, Værøy.
• Gave til dommere, ringsekretærer, skrivere og dommerelev 

på Spesialutstillingen og Tørrfeskutstillinga, Værøy.
• Blomster til Roar Torsteinsen ifm hans 90 årsdag.
• Liten ull-leke til Hanna Gautun sin valp ifm armbrudd.

Gaver/tilskudd klubben har fått:
Klubben mottar av og til gaver og donasjoner fra både folk i og 
utenfor klubben:
• Gave til krysningsprosjekter fra anonym giver kr 15.000,-.
• Gave til krysningsprosjektet fra anonym giver kr 10.000,-.
• Gave til krysningsprosjektet fra Svenska Lundehundsällska-

pet på Kr. 4000,- .
• På fysisk styremøte på Tautra i 2023 bestemte styret å 

sette i gang en spleis for krysningsprosjektet, som Anette 
Vabø-Andersen tok på seg ansvaret for å gjennomføre. 
Pengene fra dette ble utbetalt til klubben i februar 2024, og 
det ble 81.345,-.

• Vippsinnsamling øremerket helse/forskning.
Det har også vært flere mindre donasjoner via Vipps og PayPal 
gjennom hele året til de forskjellige gavekontoene våre.

KLUBBENS ØKONOMI
Se regnskap og budsjett, samt vedlegg 2 i årsmeldingen.

Klubbens eiendeler
Se vedlegg 1 til årsmeldingen

Styret takker alle medlemmene for et flott 2024 og håper 
på god aktivitet og et godt 2025. Og leder takker styret for 
 jobben som er gjort i løpet av 2024 og ser fram til videre 
 samarbeid.

Medlemskategori 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024

Hovedmedlem 344 343 400 412 407 449 548 588 621 639 645

Husstandsmedlem 27 27 33 31 34 36 36 40 46 42 41

Utenlandske medl. 25 24 24 24 16 14 16 15 13 8 0

Æresmedlem 4 4 4 4 3 4 4 4 3 3 3

Gratismedlemmer (dommere) 23 23 22 19 19 19 18 17 16 15

Klubbmedlem. Vervet av oppdrettere 18 0 28 20 22 19 5

TOTALT 423 421 484 493 497 522 651 685 722 727 715

Medlemmer 2014 - 2024
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ÅRSMELDING FRA TILLITSPERSONER OG STYREOPPNEVNTE UTVALG

Årsmelding fra medlemstjenester 2024
v/ Jon Wagtskjold

Norsk Lundehund Klubb hadde 715 medlemmer pr 28. desem-
ber 2024. Dette er omtrent samme medlemsantall på slutten 
av året 2023 (se tabell nedenfor). Særlig ser vi at vervings-
aktiviteten blant oppdrettere har gått noe ned, mens uten-
landske medlemmer nå i hovedsak registrerer seg som hoved-
medlemmer i Norge.

Medlemstjenester svarer på spørsmål om medlemskapet i 
klubben vår og holder ajour informasjon både overfor enkelt-
medlemmer og i samarbeid med Norsk Kennel Klub (NKK). Det 
var også i 2024 flere henvendelser fra medlemmene med prak-
tiske spørsmål rundt medlemskap.

Det er NKK sitt medlemssystem som forvalter informasjonen 
om medlemmene på klubbens vegne. Dette sikrer at person-
vern er ivaretatt i våre medlemsregistre iht norsk lovgivning. 
Medlemmene kan også vedlikeholde egen informasjon på 
NKKs «Min side». NKK forestår også fakturering av medlems-
kontingent. Kontingenten er en viktig inntektskilde for Norsk 
Lundehund Klubb og er grunnlag for medlemmenes rettigheter 
i klubben.

Klubben har i de siste årene gjennomført digitale årsmøter. Her 
har medlemstjenesten bidratt med kontakt mot ekstern leveran-
dør av tekniskE tjenester, praktisk informasjon om gjennomfø-
ring av digitale årsmøter til tillitspersonell og medlemmene og 
bistand til ekstern ordstyrer ved gjennomføring av møtet.

Medlemsinformasjon i registeret er også grunnlag for distribu-
sjon av klubbens medlemsblad Lundehund-nytt. Det er derfor 
viktig at medlemmene betaler kontingenten og vedlikeholder 
informasjonen om sitt medlemskap og eventuelle adresse-
endringer. Også i 2024 har det vært mange returer av bladet, 
noe som kan skyldes at noen medlemmer kan være litt seine 
eller kanskje ikke husker å melde endringer av egen adresse 
i tide for hver utgave av medlemsbladet. Egeninformasjon for 
medlemmene kan vedlikeholdes på nettsiden www.nkk.no/min 
side.

Ta gjerne kontakt med klubbens medlemstjeneste for assistanse. 
Vi hjelper gjerne medlemmene med vedlikehold eller svarer på 
spørsmål om medlemskapet. 

Medlemstjenesten kan kontaktes på e-postadressen  
medlem@lundehund.no.

Arbeidsgruppe adferd og bruksegenskaper
v/Solveig Bjørknes Steinnes, Sigrun Rytter og Gunn Tove 
 Orm set

Ingen rapport mottatt.

Norsk Lundehund Klubbs database
v/Torbjørg (Lille) Wagtskjold, Avlsrådet

Databaseadministrasjon og hundetellingen
Rapport finnes i årsrapport fra ASU.

Hundekartoteket 2024
v/ Merete Evenseth

Jeg har fått en spesiell tilgang fra NKK og Norsk Lundehund 
Klubb for å se eierinformasjon til de nye valpene, som blir regis-
trert i Dogweb. Her ser jeg også de hundene som blir importert 
fra andre land og minner om at det er så viktig at hund fra ut-
landet blir registrert inn i Norge hos NKK. Ellers kan ikke disse 
hundene brukes i avl.

Alle valper settes opp i et skjema og sendes inn til hvert num-
mer av medlemsbladet Lundehund-nytt, som heter «hvor 
 valp ene dro». Da kan alle og spesielt fylkeskontaktene se om 
det er kommet nye valper og eiere til sitt fylke. Har inntrykk at 
dette er en populær side, for jeg får iallfall tilbakemelding der-
som noen kull har falt ut av en eller annen grunn 😊.

Så legges de nye valpene og de nye eierne inn i klubbens data-
base. Med fullt navn, adresse og mobil, på eier og oppdretter. 
Og hver hund blir tilknyttet ”ny” eier.

I Dogweb, NKK sin database blir ikke e-postadresser registrert i 
eierinformasjon, så dette må jeg innhente manuelt. Det er nok 
veldig mange nye eiere, som har fått sms fra meg, der jeg pre-
senterer meg og spør om å få e-post til eier. 

Hundetellingen vår blir sendt til ut til alle lundehundeiere og 
prosjekthundeiere, på e-post. Derfor er det viktig å få tak i 
e-postadressen. Neste er i 2026.

Jeg har registrert 32 kull med til sammen 93 valper i 2024. Samt 
at jeg vet om 4 kull på til sammen 10 valper som er født på 
slutten av året og som ikke er registrert i NKK ennå. 
Så da blir det 36 kull med 103 herlige valper i 2024. Godt job-
ba alle sammen.

Lundehundkalenderen 2024
Ble laget av 

• Ragna Fossen, Oslo
• Berit Fanneløb Martinussen, Vestbygda i Nordland
• Trine Thoresen, Øverbygd i Troms
• Hjelper Jon Wagtskjold, Bergen 

Kalendere 2024: 
Innkjøpt 160 stk., solgt 119 stk pr 31.12.24

Museumsgruppa 2024 
v/ Leder Karen Elise Dahlmo, Rita Daverdin og Turid Helfjord

Museumsgruppa hadde et stort prosjekt som det ble jobbet 
med i 2024, og det var å få laget en Vandrekasse (utstillings-
monter) til den utstoppede lundehunden som klubben mottok i 
2019. Siden det ikke ble noe av planen å få den utstilt på Jekte-
fartsmuseet i Bodø, tok vi saken i egne hender, og fikk laget til 
en egnet kasse. Museumsgruppa arrangerte et lotteri som inn-
brakte ca kr. 13 000 + at vi fikk kr. 5 000,- fra Værøy kommune 
etter søknad. Uten disse pengene, samt mye dugnadsinnsats 
hadde det blitt vanskelig å få kassen produsert. 
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Kassen ble laget av Jon Dahlmo, tekst og bilder plukket ut av 
Ingvild Espelien, i samarbeid med Karen Elise, produksjon av 
bilder og tekst ble utført av Reklamekameratene i Mosjøen. 

Kassen ble heldigvis akkurat ferdig til Lundehunddagene på 
Værøy slik at den ble avduket der.  Den ble stående på kom-
munehuset på  Værøy etter treffet, til slutten av september.

Museumsgruppa og leder jobber nå med om å få hunden over-
ført til Helgeland Museum slik at Vandrekassen kan stilles ut. 

Årets utstillingshund 
v/ Ellen Utsi og Rósa Jónsdóttir Vaagbø

I løpet av 2024 har det blitt stilt ut lundehunder på 80 forskjelli-
ge offisielle utstillinger. Dette er en oppgang på 2 utstillinger fra 
2023. På Tørrfeskutstillinga deltok det 68 voksne og 3 valper. 
På Spesialutstillingen deltok det 68 voksne lundehunder og 6 
valper.  

52 hannhunder har vært stilt ut i løpet av 2024. Dette er en 
liten oppgang i forhold til 2023. 10 hannhunder har vært på 
minst 5 utstillinger. Pride Of Norway’s Blazing Sun oppnådde 
3. best in show og 4.best in show. Tre hanner har oppnådd flere 
gruppeplasseringer og 4 hanner har oppnådd en gruppeplasse-
ring. 

94 tisper har vært stilt ut i løpet av 2024. Dette er en liten 
oppgang i forhold til 2023. 23 tisper har deltatt på 5 eller flere 
utstillinger. 4 tisper har oppnådd en gruppeplassering.  

13 veteraner har vært stilt ut i løpet av 2024. Dette er omtrentlig 
likt med 2023. Dunderdalens Hera har oppnådd 2.best in show 
veteran. Alfa har oppnådd 4.best in show veteran to ganger. 

27 juniorer har vært stilt ut i løpet av 2024. Dette er identisk 
med 2023. 

Det har vært stilt ut minst 21 valper på valpeshow. Dette er 
omtrentlig likt med 2023. 4 valper har oppnådd flere gruppe-
plasseringer og 2 valper har oppnådd en gruppeplassering. 

Det er flere hunder som har oppnådd gode resultater, men som 
ikke er påmeldt til årets utstillingshund. Vi vil oppfordre alle 
som oppnår gode resultater på en eller flere utstillinger i løpet 
av 2025, til å melde på til årets utstillingshund. 

Deltakere som ønsker en oversikt over poengutregning, kan ta 
kontakt på utstillingshund@lundehund.no for å få dette

HANNER 2024

Plasse-
ring

Navn Poeng Antall tellende 
utstillinger

Eier

1 Pride Of Nor-
way’s Blazing 
Sun

137 5 Lena Sande

2 Pride Of 
Norway’s 
Evolution

116 5 Anette Vabø- 
Andersen

3 Eigir Fenjason 
av Vollakloa

95 5 Hilde Birgitte 
Berg Altø og 
Herold Altø

3 Moonheim 
Abbes Kaiser

95 5 Gerd Langenes

TISPER 2024

Plasse-
ring

Navn Poeng Antall tellende 
utstillinger

Eier

1 Pride Of 
Norway’s Dew 
By Finnen

118 5 Anette Vabø- 
Andersen

2 Pride Of 
Norway’s Blue 
Lava

87 5 Anette Vabø-An-
dersen 

3 Pride Of Nor-
way’s Chinook 
Wind

85 5 Anette Vabø- 
Andersen

VALPER 2024

Plasse-
ring

Navn Poeng Antall tellende 
utstillinger

Eier

1 Häggetorps 
Lunde Totta

78 4 Hilde Birgitte 
Berg Altø og 
Herold Altø

2 Häggetorps 
Lunde Tun

76 4 Hilde Margrethe 
Simonsen

3 Häggetorps 
Lunde Tyr

35 3 Rósa Bjørg Jóns-
dóttir Vaagbø

JUNIORER 2024

Plasse-
ring

Navn Poeng Antall tellende 
utstillinger

Eier

1 Lyrypa’s Tanja 73 4 Iren Storli og  
Inger Eirin 
Haugan

2 Toot’s Creme 
De La Creme

42 3 Marylen Holum

3 Häggetorps 
Lunde Totta

38 3 Hilde Birgitte 
Berg Altø og 
Herold Altø

VETERANER 2024

Plasse-
ring

Navn Poeng Antall tellende 
utstillinger

Eier

1 Alfa 86 4 Gerd Langenes

2 Dunderdalens 
Hera

64 4 Belinda Andersen

3 Mist 59 4 Ellen Utsi og Åsa 
Fagerlund
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Årets aktivitetshund
v/ Maria Molland og Alexander H. Eriksen 

Her følger komplett resultatliste over årets aktivitetshundkon-
kurransen. Det har i år skjedd en glipp som jeg har mailet styret 
om tidligere, der reglementet fra før revidering i 2023 har vært 
publisert og derfor må kunne sies å være gjeldende. Heldigvis 
i dette tilfelle har det ikke hatt noe å si for resultatet om en 
 hadde gått for den ene eller andre utgaven da det er såpass stort 
sprang mellom poengene uansett. Jeg foreslår vi i komiteen 
tar en runde på dette og at reglene oppdateres på våren 2025. 
Ellers er det som dere ser relativt bra tilmelding til konkurran-
sen og det er positivt, ikke minst også at folk og hunder har det 
moro med aktiviteter sammen.

1. NO57527/22 Glittertind av Revehjerte, Ida Romset, 
56 starter, 495 poeng

2. NO49189/22 Gyda Fenjadottir av Vollakloa, 
Dagrunn Mæhlen 7 starter, 120 poeng

3. NO41741/15 Karo, Cecilie Standal, 13 starter, 112,5 
poeng

Avl- og sunnhetsutvalget og krysningsgruppa 
 
Avl- og sunnhetsutvalget (ASU) har i denne perioden hatt føl-
gende medlemmer: 
Ingvild Svorkmo Espelien, Trondheim (leder) 
Hanna Gautun, Trondheim 
Torbjørg Lille Wagtskjold, Bergen 
Sigrun Rytter, Vega 
Astrid Rødsand, Nesodden 
Alejandra Garcia, Drammen
I revidert mandat for ASU (Styresak 134/24) ble Krysningsgrup-
pas aktivitet lagt til ASU.  

ASU har deltatt på ett fysiske møte sammen med styret på 
Ersgård i Trøndelag i november. I tillegg har ASU hatt 10 
 digitale møter i 2024. Videre har mange saker blitt behandlet 
fortløpende pr e-post. En representant for ASU har deltatt på de 
første 15 minuttene av klubbens styremøter i 2024. Dette er et 
tiltak for felles informasjonsutveksling om aktuelle saker. 

ASU har fått inn minst 73 henvendelser som ikke angår krys-
ningsprosjektet i perioden. Disse henvendelsene har kommet 
via telefon, e-post og Facebook fra hundeeiere som søker råd i 
forbindelse med avl (30 stk), sykdom mm (36 stk) eller annet (2 
stk). Spesielt i helsespørsmål, kan kontakten vare over mange 
uker/måneder og være ganske hyppig. Denne aktiviteten er en 
viktig del av ASUs arbeid for rasen. 

 
Videre har ASU behandlet to saker fra styret og jobbet med ti 
egne saker (inkl Avtale med BioBank, Sammen for flere lunde-
hunder, dommerseminar, krysningsprosjektet, informasjon til 
hjemmesiden og bokutgivelse). 
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I tillegg har leder for ASU holdt to foredrag for andre hunde-
klubber; ett digitalt møte for Stabyhoun International, og et 
fysisk møte i Danmark (for Stabyhoun Danmark), betalt av 
 arrangørene til NLK.

Rådgivning ang. avl- og oppdrett  
ASU oppdaterer Huskelisten for oppdrettere ved behov. I tillegg 
gir ASU råd om valg av avlskombinasjoner, paring, og opp-
følging knyttet til avl til hundeeiere om som tar direkte kontakt. 
I 2024 ble det avholdt tre regionale samlinger, «Sammen for 
flere lundehunder» (Biri, Trondheim og Mosjøen) med 23 – 24 
deltagere. Samlingene setter søkelyset på avl og oppdrett. Det 
er legges opp til nettverksbygging og samtale gjennom hele 
samlingen, slik at det vil kjennes trygt for de som skal ha sitt før-
ste kull eller skal være med på første paring med sin hannhund.  
I 2024 ble det født 92 ordinære lundehunder fordelt på 33 kull.

Rådgivning ang. mage-/tarmproblemer  
Klubbens Gastroguide er normalt tilgjengelig på klubbens hjem-
meside. I tillegg gir ASU v/Hanna Gautun råd til hunde-eiere 
og veterinærer som tar kontakt. Se egen rapport fra mage-/
tarmgruppen.

Hundetellingen 2024 
Annethvert år kontakter klubben alle lundehundeiere i Norge, 
uavhengig av deres medlemskap i klubben, og innhenter en 
del informasjon om hundene deres. Disse hundetellingene er et 
svært viktig verktøy for å kunne følge med på helsetilstanden 
og utviklingen i rasen. Hundetellingen 2024 ble gjennomført i 
tidsrommet 01.01. - 31.03.2024. Lille er ansvarlig gjennomføring 
av undersøkelsen og kvalitetssikring av informasjonen som går 
inn i databasen. Resultatet ble publisert i LH Nytt.

Databasen 
Lille er ASUs representant i forbindelse med vedlikehold og 
videreutvikling av databasen i samarbeid med Marc Daverdin 
og Helge Hafting ved Institutt for datateknologi og informatikk 
(IDI) ved NTNU. Et bachelorprosjekt om omskriving av databa-
sen for lagring i en sky-tjeneste har blitt utlyst på NTNU med 
Helge som veileder. Prosjektet er i startfasen, og tre studenter 
vil jobbe med dette våren 2025.

Frossen sæd 
Det har blitt tappet og lagret sæd av lundehunden NO35052/19 
Jo Aslak hos Ragnar Thommesen i Oslo. Jo Aslak er et resultat 
av inseminasjon med frossen, historisk sæd fra Vabråtens Ante. 
Jo Aslak eies av Merete Evenseth, som også har donert sæden 
til NLK sædbank. Katinka Mossin utførte oppdraget med tappin-
gen. Pr i dag er det bare Ragnar Thommesen i Oslo som tilbyr 
lagring av frossen sæd i Norge. NKKs sædbank er et lager som 
ikke er tilgjengelig for bruk. ASU har tatt opp saken med NKK 
ved flere anledninger. De ønsker å se saken i sammenheng 
med de andre norske rasenes behov, men arbeidet med dette 
har ikke hatt fremgang. NLK ønsker å utvikle en aktiv sædbank 
som klubben disponerer for lagring og uttak av sæd fra utvalgte 
lundehunder og prosjekthunder. Tapping og inseminasjon med 
frossen sæd krever spesialkompetanse og en stabil lagring over 
tid. Det arbeides med å finne en alternativ løsning, og det kan 
se ut som vi i løpet av 2025 får en løsning på plass i Trondheim. 
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Informasjonsarbeid 
ASU har hatt 11 artikler i Lundehund-nytt hvorav fire om krys-
ningsprosjektet. ASU har i fellesskap med Fanny Margrethe 
Karlsen sendt inn en artikkel til Hundesport om utviklingen 
lundehundlikhet hos prosjekthunder. Den forventes å komme 
i 2025. Ikke minst ble «Den nye lundehundboka» lansert på 
Værøy i 2024, den inneholder også mye råd om bevaringsavl 
og krysningsprosjektet / lundehundprosjektet, og om praktisk 
avl på lundehund.

Forskning og helse 
Kapselprosjektet 
NLK har et samarbeidsprosjekt med Ellen Skancke og Sivert 
Nerhagen ved NMBU for å avdekke om man ved hjelp av 
kapselendoskopi kan påvise fysiske endringer i tarmen hos 
lundehunder uten synlige symptomer på mage-tarmsykdom. 
Resultatene vil bli sammenlignet med data fra ultralyd.  I 2022 
og 2023 ble det gjennomført undersøkelser av 10 lundehunder. 
For å øke den forskningsmessige tyngden av prosjektet, er det 
ønskelig å sammenlikne resultatene med undersøkelser av et 
tilsvarende antall friske buhunder av samme kjønn og alder 
som lundehundene som deltok i prosjektet. Av ulike årsaker, 
som ligger utenfor klubbens kontroll, har vi enda ikke kommet i 
gang med undersøkelsene av buhundene. Disse undersøkelsene 
planlegges gjennomført i løpet av vinteren slik at resultatene blir 
publisert i løpet av sommeren 2025.

Krampejukkende lundehunder 
Ca 59% av lundehundtispene opplever perioder med kram-
pejukking (hundetellingen 2024). Antall dager og graden av 
påkjenning varierer. I et forsøk på å avdekke omfang, eventuelle 
mønster eller mulig årsak har ASU startet et miniprosjekt. En 
foreløpig rapport ble publisert i Lundehund-nytt nr 1 i 2023. 
Et utvalg tisper gått på en spesialdiett for å se om det kan ha 
en positiv effekt for de mest påkjente tilfellene. Resultatene av 
dette er ikke klare ennå.

Studie av tarmflora og DNA til lundehunder 
ASU samarbeider med Claudia Melis om et studium av tarm-
floraen til lundehunder. I første runde ble det samlet inn prøver 
av 60 lundehunder og 42 prosjekthunder som så ble analysert i 
2022. Resultatene ble publisert i 2023 (Melis, C et al. Frontiers 
in Microbiology 14:1209158, doi: 10.3389/fmicb.2023.1209158). 
Som en oppfølging av dette arbeidet er det samlet inn 72 nye 
DNA-prøver av prosjekthunder og ordinære lundehunder som 
vil bli analysert i 2025. 
Prosjektet er støttet av Claudias arbeidsplass Dronning Mauds 
Minne Høgskole for barnehagelærere (DMMH) og Landbruks-
direktoratet, og utføres i samarbeid med Will Ludington (Car-
negie Institution for Science), Per-Arvid Wold og Anna Billing 
(DMMH). NLK har inngått avtale med Biobank for DNA- analy-
ser og sikker lagring av innsamlede data over en 25-års periode. 
Dette gir økt sikkerhet mht ivaretagelse av analysedataene våre.

Dommeraktiviteter

Dommerseminar i 2025 
ASU har planlagt et dommerseminar for Norsk lundehund 
12.januar 2025. Seminaret tenkes gjennomført i samarbeid med 
Norsk buhund klubb der hver rase har sin dag i løpet av en 
helg. NKK har innvilget NLK støtte på 700 kr pr deltager. 

Revisjon av rasestandarden 
Det er behov for å gjennomgå rasestandarden i lys av tidens 
krav til etisk forsvarlig avl og genetisk variasjon i et bevarings-
perspektiv. Formålet er å revidere standarden slik at den ikke 
tolkes på en måte som fører til reduksjon av genetisk variasjon. 
Et utkast utarbeidet av Christen Lang og leder av ASU, Ingvild 
Espelien, der endringene har blitt gjennomgått av ASU sammen 
med styret. Den videre prosessen vil omfatte en digital pre-
sentasjon 28. januar og en høring blant klubbens medlemmer 
før utkastet legges fram for godkjenning av klubbens årsmøte i 
2025. Deretter må den reviderte versjonen godkjennes av NKK 
og endelig FCI.

Krysningsprosjektet 
Krysningsgruppa har i perioden bestått av medlemmene i ASU. 
Leder i klubben har vært kopimottaker av e-poster som om-
handler prosjektet. 

Kull 
Det er stor interesse for krysningsprosjektet og ASU får jevnlig 
henvendelser fra klubber som ønsker informasjon om hvordan 
prosjektet drives og våre erfaringer, samt fra folk som er interes-
sert i valp.

Vi har hatt tre prosjektkull på til sammen 12 valper i 2024. Ved 
årets slutt 105 prosjekthunder fordelt som vist under. 

 

Dokumentasjon av prosjekthunder 
5 prosjekthunder ble dokumentert i 2024 på Værøy og i Dram-
men.  Hundene ble fotografert, målt, veid og beskrevet ved 
hjelp av et detaljert skjema. Resultatene fra dokumentasjons-
skjemaene har blitt digitalisert i et samlet dokument. 

Åpning av stamboken 
Det har blitt innmønstret 3 hunder i krysningsprosjektet i 
2024: NO 40261/23 (X3) Teddy B3 (eiere Berit Liland & Espen 
 Jørgensen), NO 31454/23 (X3) Felix junior Nilasson B3 (eier Mai 
Britt Iversen)  og NO 31456/23 (X3) Torneroses Nilasdatter B3 
(eier Siri Urdal) som ble første tispe mønstret inn i prosjektet.  
Disse hundene kan nå benyttes i avl på lik linje med andre 
lundehunder innenfor rasen. Tidligere har tre F3-hunder blitt 
stambokførte slik at vi nå har seks stambokførte F3-hunder. Alt i 
alt er det nå 28 avkom i rasen etter to av disse.

Årsmelding Valpeformidlingen 2024 
v/ Gerd Haugen og Alejandra Garcia

Valpeformidlingen har i 2024 formidlet 18 valper. Vi fikk tre 
henvendelser som gjaldt omplassering av hund. Antallet for-
midlet er nok noe høyere da vi mangler flere tilbakemeldinger 
fra oppdrettere som ikke oppdaterer oss videre etter at de har 
fått forslag på kjøpere.
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Interessen har tatt seg litt opp siden 2023 men ikke i stor skala. 
Det kom inn noe etter Oslo Dog show. Litt vanskelig å si om 
disse tilfellene hadde noe med den sammenhengen å gjøre,  
en promotering over tid ville ha gitt ett bedre bilde. Men vi 
opp fordrer klubben til å sette av midler og videreføre denne 
promoteringen av rasen som på sikt mest sannsynlig kommer 
til å ha innvirkning.  Dette kan vi se tilbake til Dogs4all  hvor 
interessen var stor av de som var innom standen.

Giardiakontakten 2024 
v/ Gerd Langenes

Rapport ikke mottatt

Årsmelding Mage-/tarm 2024 
Gruppen har i 2024 bestått av Hanna Gautun og Elin D. W. 
Johannessen

I 2024 mottok vi 32 henvendelser fra lundehundeiere med 
hunder med mage-/tarmproblemer av ulik karakter. Disse har 
blitt fulgt opp i ca 2 - 16 uker eller mer, til tider ganske hyppig 
(nesten daglig i starten) alt etter problemets karakter og utvik-
ling. Ikke alle hundene har IL, noen har en magekatarr, noen 
en infeksjon av en bakterie eller parasitt (for eksempel giardia) 
og ikke minst, så har noen flere tilstander på en gang. Noen 
hunder med IL får andre kompliserende tilstander underveis, da 
de er ganske sårbare. Noen hunder har nettopp blitt syke mens 
andre har vært det lenge.

Det er også diskutert behandling av noen IL-syke hunder med 
noen veterinærer. Dette har gjerne skjedd med utgangspunkt i 
Gastroguiden som vi har fått flere gode tilbakemeldinger på.

Årsmelding Lundehund-nytt 
v/ Hege Charlotte Faber

Lundehund-nytt er klubbens medlemsblad, og kommer i trykt 
utgave fire ganger årlig, omtrent hvert kvartal. Bladet distri-
bueres til registrerte, betalende hovedmedlemmer. Etter ca. 6 
måneder legges en PDF-utgave av bladet på klubbens hjemme-
sider. Bladet avleveres også til Nasjonalbiblioteket. 

Hvert nummer inneholder faste innslag, som stoff om ulike 
klubbaktiviteter, lederartikkel fra styret, fyldige artikler fra ASU, 
info om valpekull, nytt fra lokalavdelinger, intervjuer med opp-
drettere fra inn- og utland m.m. 

Bladet har også fast stoff med utgangspunkt i et årshjul: års-
møtepapirer, presentasjon av årets nye championer, aktivitets-
hunder og utstillingshunder, artikler og reportasjer fra de årlige 
Lundehunddagene m.v.  

Ut over dette har redaksjonen i løpet av utgavene i 2024 bl.a. 
satt fokus på Den nye lundehundboka, og publisert intervju 
med forfatter samt en fyldig bokanmeldelse. Vi har presentert 

historien om klubbens logo, og vi har fokusert på aktiviteter 
lundehunder kan trives godt med, som f.eks. veggedyrsøk og 
rypejakt. Det var også stas å kunne presentere en lundehund 
som representant for Beste norske rase. At tysk-fransk TV viser 
lundehunder som jobber med eggsanking på flyplassen ved 
Tromsø er også en begivenhet det var fint å kunne ha en artik-
kel om.

I 2024 har redaksjonen bestått av Inger Eirin Haugan, Hege 
Charlotte Faber og Anne Gavelstad Iversen i nr. 1 og 2. Fra nr 
3 har Jon Wagtskjold gått inn i redaksjonsarbeidet mens Anne 
Gavelstad Iversen har måttet gå ut av familiære årsaker. Vi 
benytter anledningen til å takke Anne for den jobben hun har 
gjort for Lundehund-nytt! 

Redaksjonen arbeider meget godt sammen, og har også godt 
samarbeid med klubbens styre og arbeidsgrupper. Det er også 
godt samarbeid med det valgte trykkeriet. 

Redaksjonen mottar gjerne artikler, små tekstsnutter, bilder, tips 
m.m. fra medlemmene! Bidrag sendes til epostadressen  
redaksjon@lundehund.no.

Rapport fra Lundebua 
v/Hilde Birgitte Berg Altø

2024 ble et meget flott salgsår for Lundebua! Når vi endelig fikk 
publisert hjemmesiden, og ikke minst ble det ble mulig å handle 
online fra Lundebua i høst! Nettbutikken ble virkelig flott, samt 
enkel å handle i.

Mye av æren for det gode salget er lanseringen av Den nye 
lundehundboka. Det er omsatt 430 bøker gjennom året. En del 
er gaver/oppmerksomhet til bidragsytere, dommere og perso-
nell på Lundehundspesialen etc, men selvfølgelig i all hovedsak 
er dette fra salg.

Det er også gått mye av bl.a de flotte halsbåndene og keramikk-
produkter.

Vi har også solgt mye av produktene av vår «Limited Editi-
on»-serie som vi var så heldig å få produsert til oss for kostpris 
av ett av klubbens medlemmer. Den inneholder bl.a termo-
kopper, putevar, nøkkelringer etc.

Det store salget av varer har jo også selvfølgelig medført at vi 
har måttet fylle på flere ganger gjennom året. 

Styret er åpne for gode produkter som vi kan ha i Lundebua. Vi 
har fortsatt et flott samarbeid med Magnor glass for bestilling 
av øl,- vin,- og vannglass, slik at vi slipper å ha de som lager-
beholdning, men vi kan bestille direkte fra de og til kunden. 
Det er for øvrig endringer i typen glass hos Magnor, så ny type 
kommer i nettbutikken i 2025.

Lageret til Lundebua befinner seg hos leder i Trøndelag, dette 
inkluderer også hele boklageret.

Se Vedlegg 2 for Varelageroversikt, Lundebua og rosetter.
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RAPPORT FRA FYLKESKONTAKTENE

• Finnmark: Ingunn Larsen, Hammerfest
• Troms: Keilin Annie Dahlmo, Tromsø
• Nordland nord: Else-Britt Lian, Narvik
• Nordland sør: Karen Elise Dahlmo, Drevja
• Trøndelag nord: Iren Storli, Steinkjer. 
• Trøndelag sør: Hege Charlotte Faber, Trondheim
• Møre og Romsdal: Cecilie Standal, Ørskog.
• Vestland: Gry Walle, Bergen 
• Rogaland: Anne Brith Terland Sahlsten, Egersund
• Agder: Kristin Moi, Iveland
• Vestfold og Telemark: Tove Strandmoe, Sandefjord
• Buskerud: Alejandra Garcia, Drammen
• Akershus og Østfold: Kristin Duvold, Heggedal
• Oslo: Ingvild Høvik Kiland, Oslo
• Innlandet Vest: Helge Bjerke, Gausdal
• Innlandet Øst: Geir Morten Jansberg, Kongsvinger og 

Gro W. Viken, Arneberg

Finnmark
v/ Ingunn Larsen

Ingen rapport mottatt

Troms
v/ Keilin Annie Dahlmo

I Troms er det 24 lundehunder. Det er 7 tisper og 17 hannhun-
der. Eldste lundehund er en hannhund på 13 år f. 23.02.2011.
7 lundehunder var med på Agria sin promenade 26.mai og 
dermed fikk Norske redningshunder 70,- kr fra Agria for oss 
som deltok.

Vi hadde ingen som var på flyplassen å leita egg i år. 

Den tidligere fylkeskontakt Merete Evenseth flyttet til Ballan-
gen i Nordland i juli og ny fylkeskontakt for Troms er nå Keilin 
Dahlmo.

Nordand nord
v/ Else-Britt Lian

Ingen rapport mottatt

Norland sør
v/ Karen Elise Dahlmo

Pr. 31.12.24 er det 24 medlemmer i NLK i Nordland sør. Det er 
32 tisper og 19 hannhunder, så vi ser at trenden ennå er en stor 
overvekt av tisper, men hannhundene tar litt innpå i forhold til 
i 2023. 
Sørfylkets eldste hund er Linesvikens Chara med eier Anne Elise 
Olsen.
6 valper er flyttet til nye eiere i vårt distrikt, 4 av de kom utenfra 
og 2 fra vårt område. 

Aktiviteter som har vært: Det deltok to grupper på Agrias turar-
rangement i vår, dette var på Mo og i Mosjøen. 

Vi hadde en uformell feiring i juni av at landets da eldste lun-
dehund fylte 16 år + at vi ønsket to nye valper velkommen til 
Mosjøen. Det vanket både kaker og gaver og vi hadde ei trivelig 
stund i flotte omgivelser ved Helgelandstrappa. 

Tre av medlemmene herfra var med og bidro på Lundehund-
dagene på Værøy; Nina Lyngøy, Sigrun Rytter og Karen Elise 
Dahlmo. 

«Sammen for flere lundehunder» og lundehundtreff ble ar-
rangert i Drevja i slutten av september i samarbeid med ASU. 
Sigrun Rytter og Lille Wagtskjold og lokal komité med Nina 
Lyngøy, May-Tove Pedersen, Martine Andersen og Karen Elise 
D. la til rette, ordnet til aktivitet, kafe og loddsalg på treffet. 

Ellers har det sporadisk vært kontakt fra lundehundeiere angå-
ende spørsmål om helse og lete etter partnere. Facebooksiden 
Lundehundeiere i Nordland, som ikke er direkte knyttet til klub-
ben brukes av og til for å spre informasjon. 

Noen av oss møtes til å dra på turer i lag, bruker da ei chatte-
gruppe for å gi info til hverandre. 

Trøndelag nord
v/ Iren Storli

Se rapport fra NLK avd. Trøndelag 2024

Trøndelag sør
v/ Hege Charlotte Faber

Se rapport fra NLK avd. Trøndelag 2024

Møre og Romsdal
v/ Cecilie Standal

Ingen aktivitet arrangert av fylkeskontakten.

Vestland
v/ Gry Walle

Her i vest har vi ikke gjort så mye i 2024, men håper å komme 
sterkere tilbake i 2025! 

Jeg er en av de som sitter i treffkomiteen for Lundehunddagene 
på Voss 2025, og der jobbes det jevnt og trutt.

Rogaland 
Anne Brith Terland Sahlsten

I Rogaland har det kommet flere flotte kull i løpet av året som 
har vært. De faste treffene har det vært et greit oppmøte på 
og under juleavslutningen var det fullstappet i klubbhuset og 
mange flotte hunder.
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Agder 
Kristin Moi

Året 2024 har vært stille fra fylkeskontakten, og det har ikke 
vært gjennomført noen treff eller aktiviteter fra min side. Håper 
og satser på at 2025 blir mye bedre. I starten av året ble lun-
dehundtellingen gjennomført, vi fikk inn de fleste svarene fra 
medlemmene her i Agder. 

En gjeng fra sør tok også turen opp til Værøy og Lundehund-
dagene. En fantastisk opplevelse for de som ikke hadde vært 
der før, og nok også for de som hadde vært der før. Flott vær, 
rå natur, haugevis av fine hunder og fine folk. To godt gjennom-
førte utstillinger og mye sosialt, alt i alt veldig gøy.

Vestfold og Telemark
Tove Strandmoe

Vi har hatt ett treff i 2024. Det var første søndag i oktober. Vi 
hadde en strålende dag på Gokstadholmen i Sandefjord. For 
øvrig er det 3. gang vi arrangerer på Gokstadholmen og det blir 
nok ikke den siste. Vi søkte om, og fikk, 1500kr fra klubben til å 
dekke utgifter til båtskyss.

Medlemmer fra Vestfold var med og bidro på stand for klubben 
på Oslo dog show. Takk til de!

Jeg har bistått med å finne parringspartnere. Det har også vært 
noen henvendelser og diverse besøk for å bli kjent med rasen.

Det har vært født 2 valpekull i Vestfold. Det har også kommet 
til både valper og voksne hunder i begge fylker i løpet av året.

Buskerud
v/Alejandra Garcia

I tillegg til det store årlige treffet i Uvdal med ca 24 hunder 
har vi hatt 4 lokale treff. Folk er veldig flinke og ivrige til å 
møte opp på kort varsel så det har blitt flere turer med over 13 
 hunder.

Også turer som vi setter opp litt på sparket møter mange opp 
på. Det har kommet en del nye lundehundeiere til fylket det 
siste året. Flere av dem har møtt opp på treffene for å bli kjent.

Gjennom året har jeg bistått med råd under paring og svart 
noen telefoner og meldinger.

Takker representanter fra fylket som bidro entusiastisk under 
Oslo Dog show.

Dette mener jeg er et viktig arrangement som bidrar med god 
promotering av rasen. Det er viktig å satse på langsiktig pro-
motering. Oppfordrer klubben til å sette av midler og videreføre 
dette tiltaket.

Akershus og Østfold
Kristin Duvold
Ingen rapport mottatt.

Oslo
Ingvild Høvik Kiland

I 2024 tok aktiviteten seg opp i Oslo, sammenliknet med de 
foregående årene. Det startet med spasertur rundt Sognsvann 
i februar, hvor det deltok 14 hunder med eiere. I mai ble tref-
fet avholdt på Ekeberg, hvor hundene kan løpe fritt på hun-
desletta. I forkant av treffet ble det i tillegg til annonsering på 
Facebookgruppen ”Norsk Lundehund i Oslo/Akershus”, også 
sendt ut mail til klubbens medlemmer i Oslo. Det bidro til at 
hele 22 hunder med eiere deltok i varmen på sletta, da flere 
hadde fått med seg arrangementet på denne måten. Derfor ble 
samme fremgangsmåte benyttet til novembertreffet. Det ble 
også avholdt på Ekeberg og det var 14 hunder med eiere som 
hadde anledning til å komme. Ekstra hyggelig er det at annon-
sering av treff på sosiale medier også medfører at potensielle 
lunde hundeiere kommer for en lundehundprat og se de flotte 
hundene våre. Gjennom året har vi i Oslo dessverre mistet flere 
hunder, men det har heldigvis også kommet nye til. Som fylkes-
kontakt ser jeg at treffene bidrar til at lundehundeiere blir kjent 
også utenfor Oslos grenser, og at bruk av Facebookgruppen når 
ut til mange, men ikke alle. Likevel har jeg med gleder erfart at 
lundehundfamilien stiller opp ved behov, også når det gjelder 
hundepass.

Jeg benytter anledningen til å ønske alle et riktig godt nytt år, og 
håper vi sees på nye treff i 2025.

Innlandet vest
v/Helge Bjerke

I 2024 har det vært svært få henvendelser til fylkeskontakten. 
Ved årskiftet er det 49 lundehunder i gamle Oppland:
• 31 tisper, hvorav 3 prosjekthunder
• 18 hanner, hvorav 2 prosjekthunder

Det ble dessverre ikke født noen valper i 2024, men en hann-
hund ble far til tre valper.

Vår eldste hund er Lundefoxen’s Charlie Heikeson som var 12 
år og 5 måneder ved årsskiftet, og vår yngste er Langenesjenta’s 
Isa Bjørksdatter på 7 måneder.

Det ble hele ni lundehundtreff på Prøysen sammen med våre 
venner på Hedemarken i 2024, og treffene på Prøysen er utvil-
somt den viktigste møteplassen i hele Innlandet. Ett av treffene 
inkluderte Agria Hundeparade 2024, der lundehundene bidro 
med et tilskudd til Norske Redningshunder.
Og det ble et treff på Aulestad i Gausdal senhøstes.

Sammen for flere lundehunder ble arrangert på Biri 9. mars 
med godt frammøte. Tusen takk til ASU som ga oss en innholds-
rik dag.

Og tusen takk alle dere som har dratt i gang og invitert til treff, 
og alle dere som har deltatt! 
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Innlandet Øst
v/ Geir Morten Jansberg og Gro W .Viken

Nok ett år er unnagjort. Her samarbeider vi med Innlandet Vest, 
og Belinda Andersen og gjengen har arrangert flere treff ved 
Prøysenstua hvor folk fra begge regioner deltar. I år har vi hatt 
telling og ved utgangen av året har vi i regionen 72 lundehun-
der inkl. krysningshunder. Etter alder så ser det ut som vi har 
hatt ett generasjonsskifte da over halvparten av hundene er født 
i 2020 eller tidligere.

Rapport fra NLK avd. Trøndelag 2024

Styret har i perioden bestått av:

Rita Daverdin, leder
Hege Charlotte Faber, nestleder
Bodil Sødahl, sekretær
Gunn Tove Ormset, kasserer
Jann-Magnar Fiskvik, styremedlem
Iren Storli, vara
Line Langeland, vara

Revisor
Mari Østgård

Valgkomite:
Unni Storli
Tonje Andersen
May Elisabeth Lernes Selbekk, vara

Organisasjon:
Sittende styre ble valgt på årsmøtet 25. februar 2024

Styret har avholdt 3 videomøter på messenger, og behandlet 
saker i all hovedsak knyttet til planlegging av treff. I tillegg har 
vi diskutert mindre saker på messenger.
Det er 100 lundehundeiere som sokner til NLK avd. Trøndelag. 

Vi har hatt disse aktivitetene i 2024:

Vår:
Sammen for flere lundehunder 20. – 21. april.
På Øysand camping i Melhus holdt vi avlsseminaret «Sammen 
for flere lundehunder» i samarbeid med ASU.  Fra ASU deltok 
Hanna Gautun og Ingvild S. Espelien.  Det var 21 deltakere 
på avlsseminaret.  Avdelingen spanderte lunsj og kaffe.  For 
de som overnattet til søndag ble det kjøpt inn pizza til lørdag 
kveld.
Søndag var det først beskrivelse av 2 prosjekthunder.  Der-
etter var det ringtrening. Begge deler ble ledet av nå avdøde, 
mangeårig dommer på lundehund, Siv Sandø.

Kurs i rally-lydighet 27. – 28. april
Arrangerte kurs i rallylydighet hos Sportshunder. Det var 4 hun-
der og 6 eiere som deltok på kurs. Kurset ble holdt utendørs 
på Havstein.  På slutten av hver kursdag fikk hundene løpe og 
leike litt noe som både hunder og eiere syntes var veldig gøy.

Høst:

Kurs i nose-work og hverdagslydighet 28. - 29. september
Nytt kurs ble holdt hos Sportshunder denne gangen med 6 
deltakere. Kurset var to-delt med veksling mellom Nose-work/
Smeller og hverdagslydighet.  Alle var storfornøyde med kurset. 
Sportshunder stilte med 3 instruktører denne helgen.  

Lundehundtreff på Kvam 14. – 15. september
I 2024 tok vi opp igjen tradisjonen med sosialt treff på Kvam 
camping i forbindelse med Steinkjer-utstillinga. Lørdag kveld 
var det grilling og hygge.  

Julelunsj 30. november
Tradisjonen tro ble det holdt julelunsj, denne gangen på Øye 
Grendehus. Hele 26 personer og 27 hunder fant veien til Ju-
lelunsjen på tross av regn og is.  Alle hadde med en rett til en 
felles buffet.  Avdelingen spanderte kaffe, te, gløgg, saft og brød 
og smør.  Et stort lotteri ble holdt til mye latter og stort engasje-
ment.

Støtte til kursavgift for de med lang reisevei til Trondheim.   
Vi har en stående avtale om dette, men ingen søkte støtte i 
2024.

Grasrotanddel til avdeling Trøndelag:
Vi har mottatt 18 258, 71 kr til dette i 2024.

Eiendeler:
Pr 31.12.2024 har Norsk Lundehund Klubb avd Trøndelag føl-
gende eiendeler:
Ett utstillingsbord
To dommerkofferter
En roll-up
Ett hinder
En tunnel 

Innlegg i LH nytt:
Styret har sendt inn en kort rapport om aktiviteten i avdelingen 
til samtlige 4 nummer av Lundehund-nytt i 2024.
 
Facebook: 
Avdelingen har egen facebookside: Norsk Lundehund Klubb 
avdeling Trøndelag, hvor Gunn Tove Ormset er administrator.

Takk til alle!

Styret ønsker å takke alle våre tillitsvalgte, frivillige og 
andre støttespillere for deres innsats og engasjement for 

lundehunden og klubben i året som er gått!

Hilde Birgitte Berg 
Altø, 
leder

Iren Storli, 
nestleder  

Anita Lund, 
sekretær

Alexsander H. 
Eriksen, 

styremedlem

Anne Guntvedt, 
styremedlem

Karen Elise Dahlmo 
varamedlem i styret

Merete Evenseth 
varamedlem i styret
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Vedlegg 1 til årsmeldingen, Klubbens eiendeler pr 31.12.2024

• En Zettle kortleser/betalingsterminal. Er hos leder Hilde 
Birgitte Berg Altø

• Miniatyrbilder av BIR og BIM statuetten. Skulle vært i en 
større størrelse. Er hos leder Hilde Birgitte Berg Altø

• Klubbens database er hos Institutt for datateknologi og 
informatikk (IDI) på NTNU siden høsten 2022. Våre syste-
mansvarlige der er Helge Hafting og Henrik Johnsen

• Innkjøpt i 2019 til Lundehunddagene i Mosjøen: En roll-up 
med tekst Lundehunddager. Er hos leder Hilde Birgitte 
Berg Altø

• Restopplaget av Rasekompendiene på flere språk. Er hos 
leder Hilde Birgitte Berg Altø

• Originalbildet av Måstad, tegnet av kunstneren Aina Johan-
sen fra Værøy. Ble brukt til å trykke opp æresdiplomer. Bil-
det er rammet inn og skal gå som et” vandrebilde” mellom 
klubbens ledere. Er hos leder Hilde Birgitte Berg Altø

• Et stort vevd teppe av en Lundefuggel, gitt av Christen 
Lang og skal følge lederen av klubben. Er hos leder Hilde 
Birgitte Berg Altø

• Stoffbilde av lundefugler, mottatt fra Christen Lang i 2017 
og skal følge lederen av klubben. Er hos leder Hilde Birgit-
te Berg Altø

• 3 stk telt beregnet for utstillinger, 3 kaffekanner, 1 høy-
demåler, og 2 ringsekretær-kofferter til utstillinger. Er hos 
leder Hilde Birgitte Berg Altø.

• Malte plasseringskjegler 1-4 plass, 1 utstillingsbord. Er hos 
Iren Storli

• De resterende Måstadpokalene, som ble gitt av familien 
Burschil fra Tyskland. (25 stk ferdig med årstall, ble gitt 
i 2005). Oppbevares hos Solvor Melum. Til Værøy 2012 
hadde Klaus Burschil med pokaler fra 2023-2029.

• Diverse ”standsmateriell”: 1 fiskegarn, 4 glass kavler, 2 stk 
roll-up med bilder og logoen til klubben, 12 kvm teppe-
fliser, 7 plakater og en stor roll-up, som klubben fikk fra 
NKK i 2016 med bilde av Benoni og Rosa samt litt diverse 
plakater og inngjerdingen. Dette er hos Anne Guntvedt.

• Et stort banner av Måstad, som klubbens leder fikk i 2020 
fra en sportsforretning i Tromsø. Bildet er tatt fra Håheia 
mot Måstad og ble laget av sportskjeden Norrøna. Er hos 
leder Hilde Birgitte Berg Altø

• En minnepenn med klipparkivet, skannet av Helge Tollef-
sen, befinner seg hos Arkiv Nordland.

• Trykk kloss med klubbens logo. Laget til klubbens 50 års 
jubileum for å bruke til trykk på skinn etc. Kan lånes ut. Er 
hos leder Hilde Birgitte Berg Altø

• Restopplaget av Lundehundboka er lagret hos leder Hilde 
Birgitte Berg Altø

• Opplaget av Den nye lundehundboka er lagret hos leder 
Hilde Birgitte Berg Altø

• Lundebua med varelager og rosettlageret er hos leder 
Hilde Birgitte Berg Altø. 

Riksarkivet

Eleanor Christies private arkiv og fotografier, ca. 750 doku-
menter og like mange fotos. Skannet inn av Helge Tollefsen 
og levert Riksarkivet 14.11.2014. Dokumentene ligger ute på 
nettet www.arkivportalen.no

Sendt til Arkiv i nord i 2018-2020

• Hefte fra evaluering av Værøytreffet, Spesialutstillingen på 
Øysand og et hefte over alle vandrepokalene til klubben 
med statuttene og vinnerne.

• Glass monument fått til 50 års jubileet fra NKK

• NLK fane fra klubbens oppstart, av labben

• Brodert bilde fått til 50 års jubileet fra den finske lunde-
hundklubben. 

• En minnepenn over en god del gamle bilder fra klubbens 
oppstart. Skannet av Helge Tollefsen hos Sofie Schønhey-
der. Lagret på klubbens Dropbox.

• Ingvild Espelien hadde noen bokser med originalbilder, 
samlet inn til boken.

• Ei eske med gamle gjenstander fra arkivet til Sofie Schøn-
heyder.

• En del regnskapspermer frem til 2015

• Sofie Schønheyder`s fysiske arkiv fra klubbens begynnelse.

• Gml fysisk arkiv angående registrering av valper og utstil-
linger. Resultatene er lagt inn i Databasen. Dette arkivet 
kommer fra Laila Koldingsnæs Myrvold og Gro W. Viken

Sendt til Arkiv i nord i 2019-2023 

• Diverse avisutklipp

• Styresaker

• Medieutklipp

• Klubbmagasin
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Vedlegg 2.1 til årsmeldingen, varelager Lundebua pr 31.12.2024

Varer Lundebua 2024
Pr 

31.12.2023
Kjøpt i 
2024

Pr 
31.12.24 Innkjøpspris Utsalgspris Totalt varelager

Ølglass fra Magnor med lundehundmotiv
Bestilles rett 
fra Magnor

0 kr 195,00 kr 300,00 kr 0,00

Vinglass fra Magnor med lundehundmotiv
Bestilles rett 
fra Magnor

0 kr 195,00 kr 300,00 kr 0,00

Lundehundboka 2012 188 137 kr 75,00 kr 399,00 kr 10 275,00

Den nye Lundehundboka 2000 1570 kr 132,40 kr 450,00 kr 207 868,00

Pins lundefuggel, gave 137 89 Gave 10 kr 50,00 kr 890,00

Tøymerke stor logoen 32 19 vet ikke, 30 kr 50,00 kr 950,00

Boken  « Alt for Norge» 0 30 22 kr 246,30 kr 289,00 kr 5 418,60

Halvstrup halsbånd fra Kifani 41 130 69 kr 360,00 kr 435,00 kr 24 840,00

Jubileumscaps 60 år 13 0 kr 248,75 kr 300,00 kr 0,00

Jubileumskopp 60 år 5 4 kr 111,25 kr 150,00 kr 445,00

Klistremerker innvendig rute 51 23 kr 15,62 kr 35,00 kr 359,26

Utstillingsholder komplett 255 251 kr 17,95 kr 50,00 kr 4 505,45

Utstillingsholder ekstra plastlomme 193 191 kr 10,15 kr 20,00 kr 1 938,65

Keramikk kaffekopper fra  
Keramikkhagen

22 59 23 kr 225,00 kr 325,00 kr 5 175,00

Keramikk tekopper fra Keramikkhagen 0 17 11 kr 225,00 kr 340,00 kr 2 475,00

Keramikk knapper lundefugl 
Keramikkhagen

11 25 4 kr 40,00 kr 99,00 kr 160,00

Lundefugler for veggoppheng
 Keramikkhagen

3 5 4 kr 150,00 kr 250,00 kr 600,00

Luer med lundehundtrykk 12 12 3 kr 150,00 kr 225,00 kr 450,00

Pannebånd med lundehundtrykk 9 12 0 kr 150,00 kr 225,00 kr 0,00

Lundehund garn fra Selbu Spinneri URD 112 83 kr 42,50 kr 100,00 kr 3 527,50

Lundehundgarn Selbu Spinneri  (nytt EIR) 0 168 119 kr 96,00 kr 200,00 kr 11 424,00

Putetrekk Limited edition 0 20 14 kr 100,00 kr 300,00 kr 1 400,00

Drikkebrikker neopren 0 26 19 kr 28,00 kr 100,00 kr 532,00

Tøyveske limited edition 0 25 0 kr 40,00 kr 120,00 kr 0,00

Drikkebrikke mdf 0 26 15 kr 39,00 kr 90,00 kr 585,00

Håndduksett limited edition 0 25 17 kr 105,00 kr 269,00 kr 1 785,00

Tøypung limited edition 0 20 8 kr 30,00 kr 90,00 kr 240,00

Hundebandana lim.edition 0 30 11 kr 26,00 kr 100,00 kr 286,00

Putretrekk ”Livet er bedre med lundehund” 0 3 0 kr 80,00 kr 239,00 kr 0,00

Termokopp 0 70 10 kr 100,00 kr 300,00 kr 1 000,00

Nøkkelringer lim.edition 0 48 36 kr 40,00 kr 100,00 kr 1 440,00

Diverse varianter garn barnevott ( ink EIR i 
pris garnpakker ) 22 5 kr 120,00 kr 400,00 kr 2 640,00

Tøynett med klubblogo 0 50 34 kr 25,00 kr 100,00 kr 850,00

Div varianter garn voksenvott ( ink EIR i pris 
garnpakker ) 0 15 10 kr 158,80 kr 450,00 kr 1 580,80

Totalt varelager pr 31.12.2024 kr 293 640,26

Garnpakker med diverse annet garn selges inkludert vårt garn EIR, derav utsalgsprisen.
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Vedlegg 2.2 til årsmeldingen, varelager rosetter pr 31.12.2024

ROSETTER oversikt 2024
Opptelt 
31.12.23

Innkjøpt 
2024 Brukt i 2024

Opptelt 
31.12.24 INNKJØPSPRIS LAGER VERDI

HP Valp 10 10 4 16 30,13 kr 482,08
BIR Valp 2 2 2 2 81,25 kr 162,50
BIM Valp 0 2 2 0 81,25 kr 0,00
Barn og hund m/hode 16 10 14 12 56,25 kr 675,00
Barn og Hund (gml type) 4 0 0 4 32,00 kr 128,00
BIR Junior 1 2 2 0 81,25 kr 0,00
BIM Junior 1 2 2 1 81,25 kr 81,25
Excellent 16 10 18 8 81,25 kr 650,00
Very good 8 0 1 7  31.10 kr 217,70
CK 22 10 11 21 68,75 kr 1 443,75
Championat 13 5 2 16  51.40 kr 822,40
Cert 5 5 1 9 81,25 kr 731,25
Res.cert 6 5 1 10 81,25 kr 812,50
BISS 0 1 1 0 187,50 kr 0,00
BIR 4 2 2 4 81,25 kr 325,00
BIM 4 0 2 2 81,25 kr 162,50
BIR Veteran 0 2 2 1 81,25 kr 81,25
BIM Veteran 1 2 0 2 81,25 kr 162,50
HP AVL Klasse 15 0 7 8 31.10 kr 248,80
HP Oppdrett 7 5 6 6 81,25 kr 487,50
Beste oppdretter kl. 3 0 2 2 31.10 kr 62,20
Beste Avlsklasse 5 0 2 4  31.10 kr 124,40
Hederspris 1 1 1 1 192,50 kr 193
Parklasse 0 5 1 4 81,25 kr 325,00
Gubbe & Hund 0 1 1 0 73,75 kr 0,00
Kom som du er 0 2 1 1 73,75 kr 73,75
Sum lager 2024 kr 8 451,83



16 Sakspapirer NLK årsmøte 2025

Årsmøte 2025  
Regnskap for 2024 med revisors beretning  

budsjett 2025 - 2026

Varelager 

Rosetter 8451,83 

Lundebua 293640,26 

Surn varelager 302092,09 

Periode Akkumulert Avsatte Avsatte 

Jan-des 2024 budsjett 2024 midler 2024 midler 

01.jan.25

3600 3600 

255262,42 160000 

2199,44 0 10000 12199 

368,43 0 10000 86292 

119457,83 0 10000 80021 

0 217673 

298,44 0 

42171 20000 

452 0 

236750 230000 

58287,08 45000 

22523,83 10000 

11990 8000 

2695,79 0 

756056,26 694273 

-80603,33 -80000 

-20554,78 -45000 

-24375 -30000 

-59535,51 -50000 

-1500 -10000 

-93854,8 -50000

-106308,07 -50000

-18619,5 -10000

-1111,66 -2000 

-30559,98 -42000 

-39309 -30000 

0 -3000 

0 -10000

-1289 -5000

-17738,42 -1000

-1200 0 

-25614,48 -20000

-19667,22 -25000

-24841,5 -10000

-17440,88 -6000

-268562,5 -255000 

Resultatrapport 
NORSKLUNDEHUNDKLUBB 

Org.nr. 991470476 

Regnskapsår2024 

Gjelder periode 01.01.2024- 31.12.2024 

Driftsinntekter 

3001 Annonser Lundehund-nytt 

3010 Lundebua 

3019 NLK Gaver 

3021 Helsearbeid Gaver 

3032 Krysningsprosjektet-gaver 

3033 Avsatt midler trykking bok 

3034 Sædbank Gaver 

3047 Moms kompensasjon fra NKK 

3048 ASU inntekter 

3100 Medlemskontingenter 

3442 Utstillinger inntekter 

3445 Lodd inntekter 

3446 Lundehunddagene/treff inntekter 

3900 Andre driftsrelaterte inntekter 

Surn driftsinntekter 

Driftskostnader 

4101 Lundehund-nytt trykking 

4102 Utsending LHN 

4103 Årsmøte utgifter 

4110 Styrets Utgifter 

4112 Styret til disposisjon 

4200 Utstilling 

4201 Lundebua varer og porto 

4210 Kurs/utdanning - kompetanseheving 

4235 Rekvisita og kontor 

4301 Krysningsprosjektet - Utgifter 

4303 ASU utgifter 

4306 Adferds/mentalgruppa 

4307 Helse prosjekt utgifter 

4308 Sædbank utgifter 

4309 Museumsgruppe utgifter 

4312 Styret til disposisjon 

4314 Nordisk Møte 

4315 Sammen for flere Lundehunder 

4320 representasjon 

4321Lundehunddagenenreff 

4322 Revidering av Lundehundboken 

4323 Dommeraktiviteter 0 -15000 
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REVISORS BERETNING

Revisors beretning er ikke tilgjengelig når sakspapirene skrives.

Beretningen vil bli distribuert/lest opp på årsmøtet.

4700 Gaverfra styret/NLK 

4701 web og data 

Sum varekostnad 

Annen driftskostnad 

7770 Bank og kortgebyrer 
Sum annen driftskostnad 

Sum driftskostnader 

Driftsresultat 
Årsresultat 

Signature: 

Email: hildealto.verv@gmail.com

Signature: lntv S�
Iren Storli (Feb 7. 2025 16:33 GMT+ 1) 

Email: iren.storli@gmail.com

Signature: _,_[t,,..,..::�--�------
Alexancte, H. Eriksen (Feb 7, 2025 12:47 GMT+l) 

·13345
·51060,01

·917090,64 

-1545
·1545

·918635,64

-162579,38

-162579,38

Email: alexander.hope.eriksen@gmail.com

Signature: �'ilfa�-#1.�����-,-

Email: anne.guntvedt@outlook.com

Signature: �L!,J IF� 6, 202513:30 GMT+11 

Email: anitalund@icloud.com

& cJ\lp:t-",k,c:,e Signature: ----------
Elin Mariboe (Feb 7, 202512:27 GMT+l) 

Email: emariboe@gmail.com

·10000

·34000

·793000 

-1000
·1000

-794000



18 Sakspapirer NLK årsmøte 2025

BUDSJETT

Budsjett23Budsjett 2025 Rev. budsjett 2025 Forslag budsjett 2026

Inntekter

Annonser LHN 3 600 3 600 3 600

Renter inn 300 300 300

Lundebua 90 000 150 000 150 000

Avsatte midler, helse 30 000 30 000 30 000

Avsatte midler, Lundehundprosjekt 0 50 000 30 000
Avsatte midler Sædbank 0 0 0

Momskompensasjon 20 000 30 000 20 000

Kontingent 230 000 230 000 230 000

Utstilling inntekt 40 000 40 000 40 000

Dommeraktiviteter 20 000 0

Lotteri 10 000 15 000 15 000

Lundehunddagene/ treff 6 000 6 000 6 000
NLK Gaver 0 0 0

Sum inntekter 429 900 574 900 524 900

Utgifter

Lundehund-nytt trykk 85 000 85 000 85 000

Utsending LHN 45 000 45 000 45 000

Årsmøte utgifter 30 000 30 000 30 000

Styrets utgifter 50 000 50 000 50 000

Programvare LHN 8 000 5 000 5 000

Utstilling 45 000 55 000 55 000

Premie Årets Utst.hund/Aktivitetshund 4 000 4 000

Lundebua varer og porto 30 000 50 000 50 000

Kompetanseheving/kurs 10 000 0 10 000

Rekvisita/kontorhold 2 000 2 000 2 000

Lundehundprosjektet 70 000 70 000 70 000

ASU 40 000 50 000 50 000

Adferds/mentalgruppa 0 0 0

Helse prosjekt utgifter 30 000 30 000 30 000

Dommeraktiviteter 50 000 50 000 20 000

Sædbank 5 000 5 000 5 000

Museumsgruppa 1 000 1 000 1 000

Nordisk møte 20 000 20 000 20 000

Styret til disposisjon 10 000 5 000 5 000

Sammen for flere lundehunder 20 000 20 000 20 000

Representasjon 15 000 0 20 000

Lundehunddagene/ treff 6 000 6 000 6 000

Lundehundbasen 20 000

Gentest, Landbruksdirektoratet

RAS-seminar 50 000 0 0

Gaver fra NLK 10 000 10 000 10 000

Web/ data/hjemmesida 45 000 35 000 35 000

Bankkostnader 1 000 1 500 1 500

Sum utgifter 678 000 649 500 629 500

Differanse -248 100 -74 600 -104 600

Budsjett 2025, revidert budsjett 2025 og forslag til budsjett 2026
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BUDSJETT FOND
Avsatte midler

Gaver til 
helsearbeid

Gaver til 
NLK

Lundehund
prosjekt Sædlager Lundehundbasen

SUM 31.12.2023 95924 12313 8576 0

Avsatt fra SPLEIS 81 345
Avsatt i budsjett 2024 10 000 10 000 10 000
Gaver 2024 368 2 199 30 660
Brukt 2024 0 0 30 560

SUM pr 31.12.24 86 292 12 199 80 021 0

Avsatt i budsjett 2025 30 000 10 000 50 000

Sum pr 31.12.25 56 292 2 199 30 021
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Årsmøte 2025
Saker til behandling

FULLMAKT ved avstemning på saker
Hvert medlem kan gi fullmakt til ett (1) annet  medlem som møter på årsmøtet. Fullmakt kan bare brukes til å avgi 
stemme på saker som legges frem på årsmøtet (se NLKs lover §3.2). 

Det er bare mulig å levere fullmakt ved å sende et fullmaktsbrev med e-post til klubben. E-posten må være mottatt 
av Norsk Lundehund Klubb v/Medlemstjenester på adressen medlem@lundehund.no innen søndag 27. april 2025 kl 
24:00.  

Fullmakten skal skrives direkte i epost eller på eget ark som scannes, legges ved e-posten og utformes 
slik:

Jeg (tydelig navn og medlemsnummer ) gir med dette fullmakt til  ..................................... for å 
stemme på saker på mine vegne på digitalt årsmøte i Norsk Lundehund Klubb 29. april 2025.

Mvh......................................
(dato og  f ullmaktsgiver)

Fullmaktsbrev med e-post:

Det skal tydelig komme frem at den som gir fullmakt er samme person som avsender. Det kan også være en fordel 
dersom avsenderens epostadresse er den samme som man er registrert med i medlemsregisteret. Dette kan du sjekke 
på NKK.NO, Min side. Har du ikke en epostadresse hvor navnet kommer frem, må fullmakt skrives manuelt og 
undertegnes for så å scannes og sendes som pdf-fil i vedlegg til e-posten.

FULLMAKT MED E-POST MÅ VÆRE MOTTATT HOS 
NORSK LUNDEHUND KLUBB V/MEDLEMSTJENESTER TIL E-POSTADRESSEN 

medlem@lundehund.no INNEN TIRSDAG 15. APRIL 2025 KL. 24:00
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 1.  Innkomne saker fra styret

1.1  Vedtak om endring i Norsk Lundehund Klubb sine lover

”Norsk Lundehund Klubb skal ha lover som samsvarer med de obligatoriske krav i NKK`s til enhver tid gjeldende lov-
mal for medlemsklubber. Lovmalen gjelder også for klubber som ikke har vedtatt nye lover i samsvar med lovmalen.” 
Ref. Norsk Lundehund Klubbs lover, $ 1-4, avsnitt to.

Endringene i Norsk Lundehund Klubbs lover gjelder endringer vedtatt på NKKs Representantskaps møte i 2021 (digi-
tale årsmøter) og NKKs Representantskapsmøtet i 2022 (konfliktutvalg) . Nedenfor følger endringene med tilknytning 
til konkrete paragrafer og avsnitt i Norsk Lundehund Klubbs lover.  Gjeldende lover finnes på klubbens hjemmeside 
www.lundehund.no. 

Endringer:

§2-4 Disiplinærreaksjoner
NKKs lover Kap.7 Disiplinærreaksjoner m.m gjelder i sin helhet. 

§2-4 Disiplinærreaksjoner suppleres med følgende avsnitt:
Før en sak som gjelder interne konflikter i en klubb/ forbund anmeldes eller behandles som disiplinærsak, forplikter 
klubben/ forbundet å søke konflikten løst i NKKs Konfliktutvalg. 

Behandling i Konfliktutvalget kan være som digitale møter. Konfliktutvalget kan avvise en sak til behandling dersom 
saken klart hører hjemme som disiplinærsak. 

Dersom Klubber eller Forbund saken vedrører har etablert et tilsvarende konfliktutvalg kan NKKs Konfliktutvalg rådfø-
re seg med eller overføre behandlingen til dette konfliktutvalget. Konfliktutvalget skal bestå av minst 3 personer.

§3-1 Høyeste myndighet suppleres i første avsnitt med:
Årsmøtet kan også holdes helt eller delvis uten fysisk møte, herunder ved hjelp av elektroniske hjelpemidler. Styret i 
klubben beslutter hvordan årsmøtet skal gjennomføres.

§3-1 Høyeste myndighet suppleres med nytt avsnitt:
Blir årsmøtet holdt som digitalt møte, skal styret sørge for at det foreligger systemer som sikrer at lovens krav til års-
møte er oppfylt. Systemene må sikre at deltakelsen og stemmegivningen kan kontrolleres på en betryggende måte, og 
det må benyttes en betryggende metode for å autentisere avsenderen. For øvrig gjelder retningslinjer for avholdelse av 
digitalt årsmøte fastsatt av NKKs Hovedstyre.

§3-2 Møte og stemmerett første avsnitt utvides med:
Alle klubbens medlemmer som har betalt kontingenten i det år årsmøtet avholdes og har vært medlem i minst 6 uker 
har møterett og stemmerett på årsmøtet, uavhengig av om møtet avholdes fysisk eller helt eller delvis digitalt. 

§3-2 Møte og stemmerett tredje avsnitt utvides med:
Med personlig fremmøte menes også gyldig elektronisk deltakelse på årsmøtet.

§3-3 Innkalling, tredje avsnitt suppleres med nytt punkt under krav til innkalling:
• Informasjon om digitalt årsmøte og hvordan det skal avholdes dersom styret beslutter at møtet skal avholdes 

digitalt.

§4-3 Styrets oppgaver er å suppleres med:
• Avholde årsmøte, herunder i hvilken form årsmøtet skal gjennomføres
 

Forslag til vedtak: 
Endringene i Norsk Lundehund Klubbs lover §2-4, §3-1, §3-2, §3-3 og §4-3 vedtas av årsmøtet 2025.
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1.2  Forslag om innføring av tidsintervaller for valgkomiteens medlemmer

Styret har drøftet forslag om mer rullering av medlemmene i valgkomiteen. Styret legger med dette fram forslag om 
at medlemmer som velges inn i valgkomite bare skal ha mulighet til å sitte maksimalt to (2) perioder (4 år) i valg-
komiteén. Kandidatene skal etter to (2) perioder ha en karantenetid på minimum en valgperiode (2 år) før de kan 
velges på nytt til valgkomitéen. Dette vil ikke gjelde varamedlemmet.

Forslag til vedtak: 
Forslag om innføring av tidsintervaller på maksimalt 2 x 2 års valgperiode for medlemmer av valgkomitéen vedtas 
av årsmøtet 2025.

1.3  Endring av kravene til prosjekthunder som skal innmønstres i rasen (sendt inn av styret  
       etter råd fra ASU)

På et ekstraordinært årsmøte 20.09.2022 vedtok Norsk Lundehund Klubb med 92% av stemmene å åpne stamboken 
for innmønstring av 3. generasjons prosjekthunder (F3-hunder) som innfridde krav til helse, mentalitet og eksteriør. 
Siden da har seks F3-hunder blitt innmønstret (tre i 2023 og tre i 2024). Disse hundene kan benyttes i avl etter samme 
regler som for ordinære lundehunder. To av de innmønstrede hundene har pr nå gitt til sammen 20 valper, hvorav syv 
har blitt eksportert til utlandet.

To år etter åpningen av stamboken ser ASU og styret at dagens krav til hunder som kan innmønstres bør justeres noe 
slik at man får en hensiktsmessig seleksjon av hunder som stambokføres med tanke på å øke den genetiske variasjo-
nen og forbedre helsen i rasen. 

Dette er svært viktig, først og fremst i forhold til velferden hos lundehundene. Det er også viktig i forhold til Lov om 
dyrevelferd § 25, og i forhold til avlsprogrammene som blir utarbeidet av NKK våren 2025. Den nye forskriften om 
hundeavl vil inneholde et ufravikelig krav om god helse hos alle avlsdyr, og stille krav om at risiko for å avle valper 
som blir syke minimeres. 

I dialogmøte med NKK (02.10.2024) angående avlsprogram for rasen, som også vil omfatte Lundehundprosjektet 
 (tidligere også kalt krysningsprosjektet), ble dagens krav til hunder som kan mønstres inn diskutert. Vedlagt ligger 
NKKs anbefaler til klubben mht justering av krav til avlsdyr innenfor prosjektet, samt hunder som kan mønstres inn i 
rasen.

Justering av kravene til hunder som mønstres inn i rasen
Dagens krav medfører at helsemessig gode hunder utelukkes i dag pga lyter som hverken gir plager eller innebærer 
risiko for import av lidelser i rasen, samt mindre eksteriørfeil. I dag er 6 av 24 F3-hunder innmønstret. De andre 18 er 
uaktuelle av ulike årsaker som vist i tabellen nedenfor.
       

 
Hensikten med prosjektet er å bedre helsetilstanden i rasen ved å øke den genetiske variasjonen. Hundene som 
stambokføres må derfor kunne avles som ordinære lundehunder. Dette forutsetter at hunden er klinisk frisk, har begge 
testiklene på rett plass og er mentalt egnet.

Feil Antall Kommentarer
HD 7 5 C, 2 D

Katarakt 2  

PPM (barely visible - så vidt synlig) 1 Ellers utmerket!

Patella 2 0,1 eller 1,1
Pels/hud 1  

Kryptorkid 1  

Redd /aggressiv 3  

Mangler ekstra tå/tær foran 2   Kan ikke få "Very Good"
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Når det gjelder HD, så anses grad A og B som fri, mens hunder med grad C har en mild grad som sjelden gir helse-
plager hos små hunder som lundehund. Hunder med HD grad C kan i dag brukes i avl i prosjektet, tillates avl i 
kombinasjon med A eller B. For hunder som skal kunne mønstres inn foreslår styret/ASU å opprettholde kravet om 
A eller B for ikke å utløse en screening av lundehunders hofter. 

Med hensyn til øyelysning, så er dagens øyelysingsskjema (EVCO) utformet slik at flere mindre funn uten klinisk be-
tydning blir angitt/beskrevet enn før. Dermed får færre hunder diagnosen «u.a», uten at dette behøver å ha noen be-
tydning for hundens syn. EVCO (kap 8) har derfor definert tre kategorier med tilsvarende råd i forhold til avl.  Kategori 
1 omfatter mindre defekter som ikke er til hinder for avl i henhold til NKKs krav. Dette er hunder uten kliniske 
symptom fra øynene, og tidligere ville disse hundene fått u.a. Kategori 1 omfatter for eksempel lettere grader av PPM 
(Persistent Pupillary Membrane), myke og få øyehår (Distichiasis/Ectopic Cilia) uten betydning for hunden, samt noen 
varianter av punktkatarakter. Disse feilene forekommer fra tid til annen hos lundehunder og det foreslås at hunder 
med Kategori 1 feil kan innmønstres. 

NKK foreslo i møtet å slutte med øyelysing. NLK ønsker likevel å fortsette som før med en tidlig øyelysing for å få en 
mulighet til å utelukke eventuelle tidlig utviklede, alvorlige feil.

Når det gjelder patellaluksasjon, er en hund med patellaluksasjon grad 1 klinisk frisk. Den halter ikke og har ingen 
synlige plager av den svakt økede bevegeligheten i kneskålen, og det oppleves ganske ofte at graderingen skifter 
 mellom 1 og 0 på samme hund. Forekomsten av patellaluksasjon grad 1 er i dag den samme hos ordinære lunde-
hunder og prosjekthunder og det derfor logisk å akseptere hunder med grad 1 for innmønstring.

Kravet til eksteriør er i dag at hunden må oppnå «Very Good» eller bedre av en autorisert dommer. Dette kravet 
fremstår som strengt og utelukker friske hunder som for eksempel mangler en ekstratå foran. En ellers «Very good» 
hund med halvt hvitt ansikt vil heller ikke kunne innfri dagens krav. Med dette setter vi i dag detaljer i eksteriøret 
foran god helse. Det er ikke ønskelig, spesielt ikke med tanke på Lov om dyrevelferd av 2021, §25 som sier:

1. Dyreholdere, oppdrettere, avlsorganisasjoner og raseklubber skal gjennom avl fremme egenskaper som gir  
robuste dyr med god funksjon og helse.

2. Det skal ikke drives avl, herunder ved bruk av genteknologiske metoder, som:
 a. endrer arveanlegg slik at de påvirker dyrs fysiske eller mentale funksjoner negativt, eller som viderefører  
 slike arveanlegg,
 b. reduserer dyrs mulighet til å utøve naturlig atferd, eller
 c. vekker allmenne etiske reaksjoner.
3. Dyr med arveanlegg som nevnt i andre ledd, skal ikke brukes i videre avl.
4. Kongen kan gi forskrift om avl i samsvar med prinsippene i denne paragrafen, også om avlsvirksomhet i avls-

organisasjoner og raseklubber.

Mentalitet/gemytt vurderes alltid, både under beskrivelsen av hundene, av ASU når vi møter hunden og i forbindelse 
med samtale med eier, og av dommer under vurdering for innmønstring. Hunden skal følge kravene i standarden for 
Norsk lundehund med tanke på gemytt/mentalitet.

For å øke antallet friske hunder som kan mønstres inn i stamboka, foreslås en justering av kravene som angitt i 
tabellen nedenfor.

 
Justering av generasjon som kan mønstres inn i rasen. 
Genetikere og veterinærer har hele tiden rådet Norsk Lundehund Klubb til å åpne stamboka for F2 for å få raskere 
økning i den genetiske variasjonen og dermed større helsegevinst i rasen totalt sett.

F2 varierer ganske mye i eksteriør og gemytt. Den relativt høye genetiske variasjonen gjør at vi kan selektere de som 
er mest egnet til innmønstring. Noen F2 er på alle måter svært like lundehund. Ved dokumentasjonen av hundene 
utarbeides det en vektet tallkarakter som angir lundehundlikhet. Av 41 dokumenterte F2-hunder fikk ca 25% en 

Dagens krav Forslag nye krav

HD A, B A, B 

Øyne ua ua inkl kategori 1

Patellaluksasjon 0 0 og 1

Utstillingsgrad Very Good Good

Mentalitet Som ordinær lundehund Som ordinær lundehund
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vektet lundehundlikhet på under 11, hvilket antyder at de kunne få «Very Good» eller bedre på utstilling.  Ca 25% 
fikk en vektet lundehundlikhet på 11-13. Mange av disse ville nok oppnådd «Good». En god del av disse hundene vil 
imidlertid ikke være aktuelle for innmønstring fordi de ikke innfrir kravene til helse, mentalitet og testikkelstatus. 

Ved å ta inn de F2-hundene som fyller kravene, vil den genetiske variasjonen i rasen øke raskere. Vi vet allerede 
at forekomsten av mage-tarm problem hos krysningene er svært lav (2%) og så langt, lavere enn gjennomsnittet hos 
hunder generelt i Norge (7%). Sammenlignet med reinrasede lundehunder som har en forekomst på 45-50%, vil det 
å åpne for at flere krysninger kan tas inn i stamboka, bedre gjennomsnittet for rasen vesentlig.

Se vedlegg til sak 1.3, neste side.

Forslag til vedtak:
Styret og ASU forslår et to-trinnsvedtak i denne saken, der det stemmes i to runder over følgen-
de: 

1.  Kravene til helse, eksteriør og mentalitet for hunder som kan mønstres inn i rasen justere 
     i  henhold til forslaget i tabellen under.

2.  F2-hunder kan mønstres inn i rasen, dersom de innfrir kravene til helse, eksteriør og  
     mentalitet.

 Forslag nye krav

HD A, B 

Øyne ua inkl kategori 1

Patellaluksasjon 0 og 1

Utstillingsgrad Good

Mentalitet Som ordinær lundehund

1.4  Ny standard, Norsk lundehund (FCI-dokument nr 265)

Styret legger med dette fram utkast til ny standard for Norsk lundehund. Utkastet til ny rasestandard kan 
leses med QR-koden eller lenken for lesere på nett.

Utkast til standard Norsk lundehundklubb (april 2025)

Rasestandarden er utgangspunkt for nytt rasekompendium som også har vært til ute til høring. Forslag fra 
denne høringen er nå bygget inn utkast til ny rasestandard, og legges med dette frem til godkjenning på 
årsmøtet 2025.

Forslag til vedtak:
Ny rasestandard for Norsk lundehund vedtas av årsmøtet med bakgrunn i utkastet.

https://indd.adobe.com/view/8b4a5fef-b479-4dd1-975e-61ec2551b5fa
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Besøksadresse: 
Nordåsveien 5 
1251 Oslo 

Postadresse: 
Postboks 52 Holmlia 
1201 OSLO 

Sentralbord: 
 
 

21 600 900 
 
 

 
Organisasjonsnummer: 937 125 577 MVA  
Kontonummer: 1600.40.39983 

  

 

Til Norsk Lundehund Klubb 
 

   Oslo, 25. oktober 2024 
   

Oppfølging etter dialogmøte om kryssingsprosjektet for norsk lundehund  
 
Viser til dialogmøte mellom NLK og NKK 02.10.24, angående helse- og innmønstringskrav for 
prosjekthunder.  
 
Vi anbefaler alltid at man legger størst vekt på de egenskapene som har mest å si for hundens helse og 
velferd. For lundehund er det svært viktig å øke den genetiske variasjonen i rasen, og det bør være 
hovedfokuset i avlen.  
 
Alle hunder som går videre i avl må selvsagt være funksjonelt friske, og fri for helseplager som har 
betydning for deres livskvalitet. Samtidig er det veldig viktig at vi ikke driver så sterk seleksjon på 
prosjekthundene at det går på bekostning av den genetiske variasjonen. Det er derfor ikke ønskelig å 
utelukke for mange av prosjekthundene fra avl.  
 
Flesteparten av anmerkningene som oppdages ved øyelysing av lundehund (inkludert prosjekthundene), er 
katarakt hos eldre hunder. Raseklubbens erfaring er at dette ikke er et klinisk problem for hundene, og det 
uttrykkes bekymring over at kravet om øyelysning uten anmerkning medfører at det utelukkes funksjonelt 
friske hunder fra avl som ellers kunne bidratt til økt genetisk variasjon.  
 
At katarakt først dukker opp når hundene er middelaldrende eller eldre, er et typisk bilde i de fleste raser. Vår 
faglige vurdering, er at hvis katarakt er den klart vanligste øyediagnosen i rasen, har det liten hensikt å 
øyelyse hundene bare når de er unge. Her må raseklubben ta stiling til om man ønsker å utelukke hunder med 
katarakt fra avl eller ikke: 
 
- Hvis man mener at hunder med katarakt skal utelukkes fra avl, må hundene øyelyses også som eldre. 
- Hvis man mener at den kliniske betydningen av katarakt hos lundehund er så begrenset at man gjør mer 
skade enn nytte ved å utelukke prosjekthunder pga. katarakt, bør man heller vurdere å kutte hele kravet om 
øyelysning.  
 
Å øyelyse hundene bare en gang som unge, mener vi har begrenset effekt (og ingen effekt når det gjelder 
katarakt).  
 

Vedlegg til sak 1.3

Forts.
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Norsk Kennel Klub

Side 2

Figuren viser hvor stor andel av hunder som til slutt utvikler katarakt («eventually affected»), som får påvist katarakt på øyelysning 
ved ulike aldre (annen rase). Hvis man øyelyser hundene når de er tre år gamle, vil man i dette eksempelet ikke avdekke mer enn 
9% av tilfellene. (Bellamy and Lingaas 2023) 

Vår vurdering er at å få bukt med IL og andre tegn på innavlsdepresjon, er viktigere for helsetilstanden i 
rasen enn å få ned forekomsten av katarakt (som få/ingen lundehunder tilsynelatende har kliniske problemer 
med). På bakgrunn av dette anbefaler vi å fjerne øyelysing som avlskrav for lundehunder og prosjekthunder. 
Buhunder, islandske fårehunder og norrbottenspets som tas inn i prosjektet, bør fortsatt øyelyses (spesielt 
viktig for buhund).  

FFoorr  iinnnnmmøønnssttrriinngg  aavv  pprroossjjeekktthhuunnddeerr  ii  ssttaammbbookkeenn, anbefaler vi at det er objektive helse- og eksteriørkrav
som avgjør om hundene kan mønstres inn eller ikke, uavhengig av generasjon. Det vil si at f.eks. en F2-
hund som består kravene for helse og eksteriør, også skal kunne mønstres inn i stamboken. Innmønstrede
prosjekthunder kan brukes i avl på lik linje med andre stambokførte lundehunder. Det er derfor ingenting i
veien for at en innmønstret hund kan krysses med en prosjekthund.  

Vi anbefaler også å senke kravet til utstillingsresultat for innmønstring fra «Very good» til «Good». En hund 
som har oppnådd «Good» vil fremdeles være relativt rasetypisk, og dette kan være et godt tiltak for å kunne 
mønstre inn flere prosjekthunder i stamboken og utvide den genetiske variasjonen i rasen. 

Vi anbefaler samtidig at dere vurderer å åpne for innmønstring av prosjekthunder som har HD grad C eller 
patellaluksasjon grad 1. Svak grad av disse lidelsene vil sjelden ha stor betydning for hundens funksjon. Så 
lenge hundene er funksjonelt friske, mener vi det er forsvarlig at de kan mønstres inn i stamboken.  

Med vennlig hilsen 
For Norsk Kennel Klub 

Frida Gulbrandsen
Avlskonsulent

Bellamy, K. K. L. and F. Lingaas (2023). "Cataracts in Havanese: genome wide association study reveals two loci 
associated with posterior polar cataract." Canine Medicine and Genetics 10(1): 5. 

2.  Innkomne saker fra medlemmene

Det har ikke kommet inn saker fra medlemmene til behandling på årsmøtet 2025.
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Årsmøte 2025 - Valg

Øvrige innsendte forslag på kandidater til verv

Verv Kandidat Forslagstiller

Styremedlem (2 år) Hege Charlotte Faber, Trøndelag Rita Daverdin, Trøndelag

Varamedlem til styret (1 år) Nina Schneider, Troms Merete Evenseth, Nordland

Valgkomiteens innstilling til sammensetning av styret

Verv Kandidat

Leder for 2 år Hilde Birgitte Berg Altø, Trøndelag, 2 år, gjenvalg

Nestleder Iren Storli, Trøndelag, ikke på valg

Styremedlemmer Anita Lund, Innlandet, ikke på valg
Anne Guntvedt, Buskerud, 2 år, gjenvalg
Kristin Moi, Agder, 2 år, ny

Varamedlemmer til styret Egil Sahlsten, Rogaland, 1 år,  ny
Espen Jørgensen, Nordland, 1 år, ny

Leder for valgkomité Tor-Arne Helle, Vestland, 2 år, tidligere medlem valgkomitéen

Medlemmer valgkomité Ingvild Høvik Kiland, Oslo, ikke på valg
Dagrunn Mæhlen, Trøndelag, 2 år, tidligere varamedlem valgkomitéen

Varamedlem til valgkomitéen Elin D.W. Johannessen, Finnmark, 1 år, ny

Revisor Ingrid Wolff, Vestland, 2 år, gjenvalg

Vararevisor Gunn Laila Zahl Johansen, Nordland, 2 år, gjenvalg
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Oppstillingen av kandidater 
er utgangspunkt både 
for forhåndsstemming og 
gjennomføring av valget på det 
digitale årsmøtet.

Både ved digitalt valg og 
digital forhåndsstemming vil 
alle kandidater settes opp etter 
foreslått verv med mulighet for 
å velge kandidater ved å krysse 
av i rubrikker. 

På det digitale årsmøtet foregår 
 valget fra toppen og ned. Det vil si vi 
starter med vervet som leder og tar 
posisjon for posisjon nedover lista. 
En kandidat som er foreslått til flere 
verv faller bort fra videre avstemning 
så fort vedkommende blir valgt. Til 
valgkomité velges leder og to med-
lemmer samt en vararepresentant. 
Leder i valgkomitéen velges separat

Det kreves alminnelig flertall, det 
vil si 50 % + 1 stemme, blanke stem-
mer teller ikke (NLKs lover §3.1). Der 
det er flere enn en kandidat kan det 
bli flere avstemminger hvis ingen av 
kandi datene oppnår mer enn 50 % 
av stemmene under første avstem-
ming. Den kandidat som oppnådde 
færrest antall stemmer faller ut i 
neste runde inntil en kandidat har 
oppnådd alminnelig flertall. 

Ved forhåndsstemming: for de 
som ikke har mulighet til å delta på 
års møtet, er det anledning til å for-
håndsstemme på valget. 

Klubben benytter digital forhånds-
stemming ved tilsendt lenke hvor 
valget gjennomføres og sendes 
automatisk til teknisk leverandør av 
valgtjenesten.

Publisering av lenke til skjema for 
forhåndsstemming gjøres tilgjengelig 
på klubbens Facebookside og på 
klubbens hjemmeside lundehund.no. 
Det er bare medlemmer med gyldig 
medlemskap 6 uker før årsmøtet 
som kan forhåndsstemme (jf. lovenes 
§3.2).

På den digitale stemmeseddelen 
kan en kandidat være foreslått til 
flere  posisjoner. Ved forhåndsstem-
mingen må man velge en av disse 
posisjonene når man avgir stemme. 
En kandidat kan ikke velges til flere 
posisjoner samtidig.

Det er ikke mulig å forhånds-
stemme på andre måter. 

Forhåndsstemmer må være mottatt 
innen tirsdag 15. april 2025. 

Det digitale årsmøtet vil 
bli gjennomført som et 
Teams møte med eget 
tilleggsprogram, SmartVote, 
som brukes til å avgi stemmer 
på saker og valg, og til å melde 
seg til innlegg og replikk. 

Benkeforslag er ikke tillatt ved 
personvalg (jf. lovenes §3-4) 

Det vil bli gitt en gjennomgang 
av bruken av Smartvote-
systemet ved starten av 
årsmøtet.

Om gjennomføring av valget på årsmøtet 2025

Slik fungerer SmartVote ved votering på årsmøtet:

Alle møtedeltakere med stemme-, 
tale- og forslagsrett vil ha tilgang til 
SmartVote-appen fra en PC, Mac 
eller nettbrett. Det er også mulig med 
tilgang fra smarttelefon, men dette 
anbefales ikke da alt blir ganske smått 
og uleselig. 

Du mottar en personifisert epost 
med en lenke for innlogging til 
SmartVote-appen. Lenken sendes til 
deg som er registrert deltaker, både 
til din e-postadresse og til oppgitt 
mobiltelefonnummer. Etter innlogging 
med den personifiserte lenken 
du mottar,  kan du melde deg på 
talerlisten og votere på saker og valg. 

Votering settes opp av møteleder 
og vises i SmartVote-appen. Du 
voterer ved å markere valgene dine 
og  bek  refter ved stemmeknapp på 
skjermbildet.

Ved votering vises framdriften av 
gjennomføringen i  Smart-Vote  appen. 
Det settes opp et skjerm bilde med et 
stemmebrett hvor vi kan følge med på 
gjennomføringen av voteringen. 

Resultatet av voteringen inkludert 
opptalte forhåndsstemmer settes opp 
og publiseres umiddelbart.   

Resultatet lagres og kan senere 
dokumenteres i referater o.l.

Informasjon om valget 2025
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Årsmøte 2025 - Valg 
Presentasjon av kandidatene

Som forberedelse til valget har valgkomitéen bedt alle kandidater om å gi en kort presentasjon av seg selv. Vi har bedt 
kandidatene skrive om hvor de bor, hvor gammel de er, hva de driver med på jobb og i fritiden med vekt på erfaring 
og aktiviteter med hund. Komitéen ber om at de tar med spesielle saker du brenner for og andre forhold du tenker er 
relevante i sammenheng med verv i klubben. Komitéen har også anmodet om et bilde av hver av kandidatene.

Hilde Birgitte Berg Altø, Trøndelag 
Kandidat til leder 2 år, gjenvalg, foreslått av valgkomitéen

Jeg er 46 år, bor i Vallersund, Fosen - Trøndelag. Er oppvokst 
på Leksa. Tidligere sjømann.

Da jeg var lita jente hadde vi flere labradorer. Har i dag fire 
lundehunder, 2 hanner og to tisper. Disse er i aldrene 6,5 år – 
3,5 år – 4 år og 14 mnd.

Jeg har alltid bidratt med avl med våre lundehundhanner opp 
gjennom årene, og det er etter hvert blitt en del kull. Nå har 
jeg selv tisper som jeg håper å få kull på etter hvert.

Er aktiv med utstillinger, rally, blodspor m.m. Har instruktør-
utdanning innen hund og eget firma. Jobber også som ring-
sekretær. Sommeren 2021 var jeg med og startet opp ny hun-
deklubb på Ørland. 

Jeg satt i styret til NLK avd Trøndelag i 8 år, først et par år som 
nestleder deretter leder og fylkeskontakt frem til 2024, da jeg 
fratrådte mitt verv der pga ledervervet i hovedklubben. 
Jeg har siden 2017 jobbet som fast verge hos Statsforvalteren i 
Trøndelag. Har vært leder i Ørland Hundeklubb, som jeg selv 
var med og startet opp.

Jeg ble valgt som nestleder i styret i Norsk Lundehund Klubb 
i 2022. Til valget i 2023 ble jeg spurt om jeg ville stille til valg 
som leder, som jeg sa ja til. Jeg ble valgt inn da som leder i 
2023, og det er nå gått to år og jeg har stillt meg til disposisjon 
for klubben videre.

Det er veldig viktig ta med seg alle innspill fra medlemmer, 
styret og andre. At alle innspill som kommer inn tas opp på 

styremøtene, slik at styret i fellesskap kan ta gode og fornuftige 
beslutninger. Selv om ikke alle beslutninger er like enkle å ta.  
For å sitte i et frivillig verv må en ha et brennende engasjement 
for jobben en skal gjøre, da en del verv kan være veldig tid-
krevende, men også meget spennende.

Samhold og solidaritet er viktig for at vi alle skal kunne gjøre 
en god jobb for rasen vår. Vi må også fortsette å være enig om 
å være uenig, men stå sammen og samarbeide godt. Da tror og 
mener jeg at vi kommer veldig langt – sammen.

I de to årene jeg har sittet som leder har jeg fått et meget godt 
innblikk i den viktige og tidkrevende jobben klubben vår gjør. 
Jeg ønsker å fortsette den jobben også fremover, da det er vik-
tig å ha kontinuitet og fortsette å få klubben opp og frem.

Vi skal fortsette å jobbe med å markere oss i hundemiljøer i 
inn- og utland, og ikke minst vil jeg fortsette den jobben jeg 
som leder har gjort til nå, sammen med styret og alle fylkes-
kontakter, komiteer og utvalg. Og for ikke å glemme årsmøtene 
som er dere medlemmers viktigste arena.  

Og sist men absolutt ikke minst – den aller viktigste oppgaven 
vår er fortsatt å bevare Norsk Lundehund, og videreføre Lunde-
hundprosjektet slik at vi får nye gener og nytt blod inn i rasen 
vår. Igjen – en må være enig om å være uenig – vi trenger 
 absolutt alle i rasen vår, uansett mening om saker.

Det er også veldig viktig å jobbe med å holde klubben samlet, 
slik at vi alle kan glede oss over vår flotte rase sammen. 
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Anne Guntvedt, Buskerud
Kandidat til medlem i styret, 2 år, gjenvalg, foreslått av  
valgkomiteen

Jeg bor i Hokksund og er 49 ½ år ung, og jeg jobber som 
prosjekt leder i ett ingeniørfirma som heter SubseaDesign AS, 
hvor jeg også er hovedverneombud. 

Jeg har vokst opp med hund og katt, og har mer eller mindre 
hatt dyr hele livet. Jeg har 2 lundehundgutter (Odin 8 år og 
Hrafnir 4 år). Har vært medlem av klubben siden høsten 2016, 
og fikk min første Lundehund i desember samme året.

På fritiden er jeg masse sammen med mine hunder, vi fore-
trekker å vandre fritt i skog og fjell, så vi er heldig som bor 
landlig til med skogen rett bak huset. Er også godkjent Røde 
Kors besøksvenn med hund. Vi prøver å trene litt lydighet, 
Rally lydighet og smeller (søk). Jeg er også å finne på hundeut-
stillinger som jeg begynte med i 2023. Kan si at man er litt «bitt 
av basillen». Jeg har instruktørutdannelse gjennom Din hunde-
skole, og holder kurs ved ønske.
 
Ellers er jeg veldig interessert i sport, og da spesielt håndball. 
Har vært aktiv spiller i ca 30 år, vært både trener og sportslig 
leder i Vestfossen Håndball klubb. Jeg jobber også som frivil-
lig på Drammen Håndball klubb sine hjemmekamper i Rema 
1000 ligaen. 

Når det gjelder styreverv så er jeg i dag styreleder for en vel-
forening, sekretær i Hokksund og Omegn hundeklubb sitt styre 
og nestleder i bedriftsidrettslaget.
 
Min hjertesak er dyrevelferd og dyrehelse. Det er derfor 
så  viktig at vi fortsetter det gode arbeidet med avlsstrategi, 
forskning o.l.

Det er viktig at alle stemmer i klubben blir hørt, og det skal 
være «takhøyde» for at ikke alle er enig. Men med gode disku-
sjoner kan de fleste utfordringer løses. Inkludering og åpenhet 
er viktig for at alle medlemmer skal føle tilhørighet.

Kristin Moi, Agder
Kandidat til medlem i styret, 2 år, ny, foreslått av 
 valgkomitéen.

Jeg er 49 år, bor i fine Åraksbø i Setesdalen sammen med 
mann og 3 barn og en drøss med dyr på gården. Vi har i dag 5 
lunde hunder, hvor 3 bor hjemme. Rett før jul var vi så heldige 
å få siste tilskudd, nydelige Brie som er en B3. 
 
Jeg har alltid hatt hund, fra jeg var liten da familien hadde 
hunder og da jeg flyttet for meg selv fikk jeg fort hund. Hun-
dene her er med på turer i skog og mark, de er med på bilturer 
og byturer, og ellers koser de seg bare rundt her på tunet. 
Noen ganger i året er vi også av gårde på utstilling, noe som er 
kjempe gøy – skulle veldig gjerne gjort det mye mer. Da får vi 
møtt mange andre lundehunder og deres eiere, det blir alltid 
en sosial møteplass rundt ringen. Det er utrolig gøy å reise 
rundt med hundene, de får så mye oppmerksomhet fra andre 
folk. Så er det alltid veldig gøy å snakke med de som ikke har 
møtt en lundehund før, da kan man fort snakke om disse flotte 
hundene i timevis er jeg sikker på.

For meg er hundevelferd og hundehelse noe som står sterkt for 
meg. Det er viktig at hundene har det bra og at det er friske 
hunder vi avler på. Jeg mener det er viktig at genpoolen blir 
større og at det kan komme nye linjer inn i avlsarbeidet. 

Jeg mener at i klubben er det mange meninger og tanker og 
alle stemmer skal høres. Det er viktig at takhøyden er høy og 
at alle skal kunne føle seg inkludert, selv om man kanskje ikke 
er enige i alle saker. Det skal kunne diskuteres og på den må-
ten finne gode løsninger. Det er viktig med åpenhet og det å 
kunne lytte. Jeg skal gjøre det jeg kan for å ta en aktiv rolle og 
er motivert for å gjøre en jobb for klubben.
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Hege Charlotte Faber, Trøndelag
Kandidat til medlem i styret, 2 år, ny, foreslått av  
Rita Daverdin

Jeg har vokst opp ved Kuhaugen i Trondheim med irske settere, 
en engelsk setter, en beagle, en haldenstøver og en mellom-
puddel. I voksen alder har jeg selv hatt irske settere og en 
border collie før jeg var så heldig å få kjøpe lundehundvalpen 
Alpha i 2020. Nå bor jeg på Lade i Trondheim med Alpha og 
hans sønn Brutus (Teist Gridsønn), to voksne barn, et sviger-
barn og en rød katt. Jeg har også to bonusbarn og to bonus-
barnebarn. Jeg liker å være ute i allslags vær, og er mye på tur 
med de to kulturskattene mine.

Alpha har jobbet som besøkshund for Røde Kors siden januar 
2023, og med sitt elskelige vesen gjør han tilværelsen lysere 
for en ufør eldre person vi besøker annenhver onsdag. Jeg har 
vært med i Lundehund-nytt-redaksjonen siden nr. 4 2022, jeg 
sitter i styret i Avd. Trøndelag, og er fylkeskontakt for Trøndelag 
Sør. 

Nå i mars fyller jeg 64, og i september 2023 gikk jeg av med 
AFP etter å ha jobbet ved NTNU i en årrekke. Doktorgraden 
min er innen kunsthistorie/filosofi på en avhandling om nett-
kunst og interaktivitet, og jeg er opptatt av kunst og estetikk, 
klima og miljø. Jeg leser mye, og sluker det meste av det jeg 
kommer over. Jeg er glad i kortspill og brettspill, og sitter i 
styret i bridgeklubben min i tillegg til å være administrator for 
klubbens nye nettsider. Ellers er jeg medlem av navnefestutval-
get til Human-Etisk Forbund i Trondheim, og har også erfaring 
fra andre styrer og utvalg.

Jeg har et stort ønske om å få være med på å bevare en 
 urgammel, meget allsidig og meget spesiell rase – et unikt og 
levende kulturminne som også samtidig fortsatt er avhengig av 
bevaringsrettet avl og det viktige lundehundprosjektet. 

Egil Sahlsten, Rogaland
Kandidat til varamedlem i styret, 1 år, ny, foreslått av 
 valgkomitéen

Jeg bor i Egersund på Eigerøy sammen med min kone Anne 
Brith og våre barn, Einar og Lillian. Jeg er 40 år og medeier i 
Kennel EigLundi.

Jeg jobber som AudioVisual Spesialist tilknyttet selgere (møte-
rom installasjon og alt rundt). Jeg er altså da teknisk anlagt og 
har god kjennskap til tekniske løsninger rundt presentasjoner 
på projektor eller TV. Jeg har pendlet i mer enn 10 år opp til 3 
timer en vei til jobb.

På den lille fritiden jeg har så blir mye brukt til familie, turer og 
gaming. På turene har jeg alltid med meg 1,2 eller 3 hunder, i 
noen sjeldne tilfeller er barna med og. Jeg har alltid vært glad 
i turlivet og også vært i speideren siden jeg var 6 år, nå er jeg 
hjelpeleder for speideren i lokalsamfunnet.
 
Min kone som dere kjenner godt har vært så vennlig å inklu-
dert meg i det som er av hundeliv i huset. Vi begynte med 
 Diana og bestemte oss for å beholde Athena fra siste kull som 
Diana hadde før hun fikk IL og ikke kunne ha flere kull. Da 
Athena skulle ha sitt kull nå så gikk det litt tregt med salget 
og Brake ble litt lenge hos oss, så jeg knyttet meg til han og 
valgte å beholde han. Dette er da min første hund men vår 
families fjerde hund (Balder er på fôr).  Vi ble fort fast inventar 
på Lundehunddagene og stiller ut våre hunder der og på lokale 
utstillinger. 
 
Erfaring fra vårt hundeliv begynner å komme seg godt, vi har 
fått god innføring i IL sykdom og det å leve med det så hun-
den kan oppleve mye etter dette. Jeg har interessert meg litt 
for krysningsprosjektet og ønsker å følge det og kanskje delta 
i prosjektet også for bedre Lundehundens DNA-variasjon. Nå 
går jeg på valpekurs med Brake og lærer mye mer om hundens 
adferd og hvordan vi kan leve sammen.
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Espen Jørgensen, Nordland
Kandidat til varamedlem i styret, 1 år, ny, foreslått av  
valgkomitéen

Espen Jørgensen (65), eier av Teddy Lunde, en to år gammel 
prosjekthund (B3). Teddy ble i fjor sommer innmønstret i rasen 
i forbindelse med Lundehundtreffet på Værøy.

Min fartstid som lundehundeier, eller hundeeier i det hele tatt, 
starter med Teddy. Jeg ble AFP-pensjonist i 2022, etter mange 
år i norsk kinobransje, senest som kinosjef i Hamar og leder 
for Kinoalliansen AS. Flyttet samtidig til Hamarøy i Nordland, 
og bor på et nedlagt gårdsbruk som har lang historie i min 
kone Berits familie.

Her måtte man ha hund! Ville ha en norsk rase, og etter litt tid 
sto vi igjen med at lundehund ville være det ideelle for oss. 
Rasens historie og lokale tilhørighet bidro til å lande valget. 
Satte oss også inn i krysningsprosjektet, som virket svært for-
nuftig og interessant. Det er viktig å bevare rasen, og samtidig 
bidra til sunnhet og bredest mulig genetisk variasjon.

Jeg har altså ikke lang fartstid i lundismiljøet – men gjennom 
arbeidslivet har jeg mye erfaring med organisasjons- og styre-
arbeid, som jeg tenker kan være godt å ha med seg videre

Nina Schneider, Troms
Kandidat til varamedlem i styret, 1 år, ny, foreslått av Merete 
Evenseth, Nordland

Mitt navn er Nina Schneider, jeg er 48 år og bor på Kvaløya i 
Tromsø kommune sammen med min samboer Daniel og 
lundehundene Nova (8) og Mio (10). Under kennelnavnet 
Havlandet hadde vi ett kull i 2019 etter Mio og Nova, og Mio 
er også far til et annet kull. Til tross for flere forsøk har det 
dessverre ikke blitt flere kull, men min interesse for hundeavl, 
oppdrett og genetikk er fortsatt sterk. Jeg har ambisjoner om å 
drive videre oppdrett av rasen i fremtiden, med nye tilskudd til 
flokken.

Hundetrening er en viktig del av min hverdag, og jeg har i flere 
år trent og konkurrert i rallylydighet med hundene mine. For 
tiden konkurrerer jeg i Eliteklassen med Nova.

Gjennom årene har jeg hatt ulike verv i hundemiljøet, blant 
annet som fylkeskontakt for Troms i Norsk Lundehund Klubb 
og som varamedlem i klubbens valgkomité i to år. Jeg er også 
aktiv i Tromsø Hundeklubb, hvor jeg regelmessig bidrar med 
dugnadsarbeid, blant annet under rallylydighetsstevner og 
utstillinger.

Jeg brenner spesielt for en fremtidsrettet og bærekraftig avl som 
fremmer fysisk og mentalt robuste lundehunder. NLK har gjort 
en fantastisk jobb med krysningsprosjektet, som har fått 
oppmerksomhet langt utover klubbens egne rekker. Jeg håper 
at dette viktige arbeidet videreføres og utvikles.

Med min erfaring, kunnskap og engasjement for lundehunden 
håper jeg å få muligheten til å bidra til klubbens arbeid som 
varamedlem i styret.
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Tor-Arne Helle, Vestland, 
Kandidat til leder av valgkomitéen, 2 år, tidligere medlem 
valgkomitéen, foreslått av valgkomitéen

Tor-Arne Helle bur i Vaksdal. Utdanna sivilingeniør, har 
erfaring frå forvalting og arbeider med havbruk. Har alltid hatt 
hund og har i dag ein prosjekthund og to lundehunder heime. 
Han driv litt med kvalpar og har hatt fleire kull i heimen. 

Han har brukt mykje tid på å bygge opp det lokale idrettslaget 
med relevante tilbod til både organisert og uorganiserte 
aktiviteter for ungdom. I dag er han opptatt av utviklinga i 
lokalsamfunnet og er ein del av kommunestyret i Vaksdal.

Styret i ein så viktig klubb må på ein god måte representere 
mangfoldet av medlemmer. For å få dette til, må styret være 
tilgjengelig for medlemmane og ta innkommande innspel med 
i prosessane.

Avlsarbeidet for lundehunden må sikres og den rasespesifikke 
avlsstrategien bør evalueres i samarbeid med oppdrettere. 
Klubben bør arbeide for at et bredest mulig utvalg av hunder 
skal inn i avl. Geografisk spredning av lundehunder som får 
valper vil øke interessen lokalt og få flere interesserte i rasen.  

Dagrunn Mæhlen, Trøndelag
Kandidat til medlem av valgkomitéen, 2 år, tidligere varamed-
lem valgkomitéen, foreslått av valgkomitéen

Jeg bor på landet i Lensvika og Trøndelag, er 72 år og pensjo-
nist. Er utdannet sykepleier med tilleggsutdanning innen 
helseøkonomi og ledelse, så har mine fleste arbeidsår som 
leder i sykehus og hjemmetjeneste. Har tre barn og seks 
barnebarn, og har deltatt med en del frivillig arbeid innen 
idrettslaget her. 

Jeg har i dag to lundehunder, Fenja 9 år i april og datter Gyda 
3 år i juni. Har til nå hatt seks kull valpa, og det er blitt ganske 
mange etterkommere. Frøy Av Vinterskogen var vår første 
lundehundtispe i 2002. Har hatt andre egeneide raser helt fra 
mine ungdomsår. Det er klart at det er lundehunden som har 
stjålet hjertet mitt, og det har vært viktig for meg å fortsette 
med rasen.  

Medlem og verv i lundehundklubben tidligere år:
• Valgkomiteen i avd. Trøndelag.
• Valgkomiteen i lundehundklubben.
• Komiteen for Årets utstillingshund.
• Redaksjonen for vårt medlemsblad Lundehundnytt.
• Varamedlem i valgkomiteen 2024- 2025.

Fritida går mye til hundene, er mye i naturen sammen med 
dem og bruker hytta vår hele året. Så holder vi nå på litt med 
rallylydighet, treninger og noen stevner. Det er en flott aktivitet 
som hundene og meg matmora synes er gøy og flott å være 
sammen om.

Jeg er godt voksen, og tror nok de fleste oppfatter meg som en 
positiv og samarbeidsvillig dame. Har sittet som vara i 
valgkomiteen det siste året. Mener jeg kan bidra i klubben og 
valgkomiteen da jeg har hatt rasen i mange år og vært aktiv 
med et stort nettverk. Kjenner klubben godt og hva den står for, 
og håper å kunne bidra med min kompetanse i valgkomiteen 
og styrets arbeid for rasens beste.

Godt helsearbeid, avl/oppdrett og også med nytt blod og gener 
inn i rasen er viktige faktorer framover for en friskere rase.
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Elin D.W. Johannessen
Kandidat til varamedlem i valgkomitéen, 1 år, ny, foreslått av 
valgkomitéen

Jeg heter Elin, er 43 år og bor i Tana i Finnmark, sammen med 
min samboer Lars Aude og vår sønn Viktor på 5 år. Vi har 
lundehunden Ynwa, katt, kaniner og høner. Jeg jobber som 
ergoterapeut i Tana kommune. Jeg er glad i turer og friluftsliv 
og da er selvfølgelig Ynwa med. Hun er ellers med på det 
meste som skjer i familien og er ordentlig glad i  Viktor. De to 
er bestevenner. Vi fikk vår første lundehund i 2010, Elfi, som er 
mor til Ynwa. På det meste har vi hatt 4 lundehunder samtidig, 
Elfi, Torje, Ynwa og Dino. Elfi ga oss også to fine valpekull. 
Med tida håper vi at blir det blir flere lundiser i huset.
 
Jeg stiller til valg i valgkomitéen for å få en fot innenfor miljøet 
igjen. Jeg har tidligere hatt ulike verv i styret, hatt rolle som 
mage/tarm kontakt og jobbet med årets aktivitets hund og 
atferdsbeskrivelse for lundehunder. Jeg har også selv vært aktiv 
med mine hunder innenfor agility, rallylydighet og utstilling.

Ingrid Wolff, Vestland, 
Kandidat til revisor, 2 år, gjenvalg, foreslått av valgkomitéen

Ingrid Wolff har jobbet med regnskap i over 30 år, siden 2012 
som autorisert regnskapsfører med utdanning fra BI. Hun 
jobber med vanlig regnskapsføring, lønn, rådgivning, skatt og 
årsoppgjør med kunder som driver med alt fra frisør, butikk, 
eiendom, entreprenør og verkstedindustri. Hun har vært 
revisor i flere år for lokale organisasjoner som skolemusikken 
og ulike lag i det lokale idrettslaget. Hun har siden 2022 vært 
revisor for Norsk Lundehund Klubb.
 
Hadde lundehund i 6,5 år, men fikk dessverre oppleve å få IL 
på han - og de kjempet mot dette i ett år, før Eik/Erik dessverre 
måtte gi tapt i desember 2024.
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Gunn Laila Zahl Johansen, Nordland, 
2 år, gjenvalg, kandidat til vararevisor, foreslått av  
valgkomitéen

Jeg  bor i Ballangen- Narvik kommune, er 64 år og har holdt 
på med hund hele livet- så langt.  
 
Både lydighet, brukshund, avl og utstillinger.  Har også vært 
appellmerkedommer gjennom NKK i noen tidligere år.
 
Min første Lundehund, Alva,  fikk jeg i 2020.  Hun fikk ett kull 
med fire valper i 2022 ( to av hvert kjønn) , der jeg beholdt 
tispevalpene.  Har pr. nå  hatt 3 kull og venter (forhåpentligvis) 
det fjerde rundt 1. mars.  Dette er med «nytt» blod. 
 
Har tidligere hatt et prosjektkull. Jeg er veldig interessert i å 
følge prosjektet, og har stor tro på dette.  Prøver også å bidra 
med informasjon om prosjektet og Norsk Lundehund i sin 
helhet, til nær og fjern.
 
Det viktigste for meg er en frisk, aktiv rase - som kan være 
familiemedlem i mange år.


